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OR-RM.0002.11.7.2021 

 

Protokół Nr XLIV/21 

z obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 25 sierpnia 2021 r. 

w Sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza Rady w Sesji udział wzięli: 

 

Pan Sławomir Marszelski    - I Z-ca Burmistrza Koronowa 

Pan Piotr Kazimierski    - II Z-ca Burmistrza Koronowa 

Pani Alicja Tymek     - Skarbnik Gminy 

Pani Aleksandra Szews    - Sekretarz Gminy 

Pan Rafał Bułka     - Radca Prawny UM w Koronowie 

 

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego 

w Koronowie. 

1. Otwarcie obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Obrady XLIV Sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzyła Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Koronowie Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk. Poinformowała 

zebranych, że obrady sesji Rady Miejskiej w Koronowie są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo 

oraz nagrania z sesji dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Koronowo. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Pragnę również 

poinformować, że w związku z trwającą pandemią koronawirusa, bardzo proszę 

wszystkich o zachowanie środków ostrożności podczas obrad dzisiejszej Sesji. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Poproszę Państwa 

Radnych o potwierdzenie kworum na tabletach. 
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Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Pani Katarzyna – Romaniuk 

stwierdziła prawomocność obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni radni: Pan Tomasz Skotnicki. 

Lista obecności Radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Witam:  

1. Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie.  

2. Zastępcę Burmistrza Koronowa Pana Sławomira Marszelskiego, Zastępcę 

Burmistrza Koronowa Pana Piotra Kazimierskiego, Skarbnik Gminy Panią 

Alicję Tymek, Sekretarza Panią Aleksandrę Szews, pracowników Urzędu.  

3. Wszystkich mieszkańców Gminy Koronowo oglądających transmisję z obrad 

dzisiejszej Sesji. 

 

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad Sesji. 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przechodzimy do 

punktu 3 porządku obrad Sesji, do wniosków dotyczących zmiany porządku obrad 

sesji.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Czy są wnioski 

o zmianę porządku obrad sesji?  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Ja pozwolę sobie 

wnieść. Szanowni Państwo, wnoszę o zdjęcie z porządku obrad sesji punktu 17, to 

jest rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy 

Koronowo. Projekt uchwały wróci do Komisji Statutowej celem dalszych prac.  

 

Kto jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Pan Tomasz Skotnicki. 

 

Zatem punkt 17 pod nazwą: „Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie statutu Gminy” zostaje zdjęty z porządku obrad Sesji.  
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Szanowni Państwo, 

również wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu pod nazwą 

"Wystąpienie przedstawiciela Niezależnego Związku Zawodowego Solidarność 

Region Bydgoski Biuro Terenowe w Koronowie". Proponuję wprowadzić ten punkt 

jako punkt 10a. 

  

Kto jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Pan Tomasz Skotnicki. 

Dziękuję, zatem punkt ten zostaje wprowadzony do porządku obrad jako punkt 10a.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Wnoszę również  

o wprowadzenie do porządku obrad sesji punktu pod nazwą: "Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Koronowo". Proponuję 

wprowadzić ten punkt jako punkt 19a. 

 

Kto jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto się wstrzymał? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Pan Tomasz Skotnicki. 

Zatem punkt ten zostaje wprowadzony do porządku obrad Sesji jako punkt 19a.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Szanowni Państwo, 

również jeszcze jedna tutaj zmiana. Wnoszę o zmianę nazwy punktu 14 

"Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia średnich 

cen jednostek paliwa w Gminie Koronowo w roku szkolnym 2021/ 2022” poprzez 

wykreślenie słów "zmieniającej uchwałę", czyli to jest zabieg czysto techniczny. 

  

Kto jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciwny? - 0 głosów, 

Kto się wstrzymał od głosu? - 0 głosów.  
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Nieobecni Radni: Pan Tomasz Skotnicki. 

Dziękuję, zatem punkt 14 po zmianie będzie brzmiał: "Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Koronowo w roku 

szkolnym 2021/2022".  

 

Zatem porządek obrad sesji po zmianach będzie wyglądał następująco:  

1. Otwarcie obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad Sesji.  

3. Wnioski dotyczące zmiany w porządku obrad Sesji.  

4.Przyjęcie protokołu z obrad XL oraz XLII Sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej.  

6. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

w Koronowie.  

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpretacjach i udzielonych odpowiedziach.  

8. Podziękowania dla dyrektora Szkoły Podstawowej w Buszkowie z okazji przejścia 

na emeryturę  

9. Uroczyste wręczenie aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczycieli. 

10. Informacja Miejsko - Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie o stanie 

przygotowania Placówek Oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 2021/ 2022.  

10a. Wystąpienie przedstawiciela Niezależnego Samorządnego Związku 

Zawodowego Solidarność Region Bydgoski Biuro Terenowe w Koronowie.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia statutu Żłobka 

Samorządowego w Koronowie.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek 

paliwa w Gminie Koronowo w roku szkolnym 2021/2022.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany statutu Miejsko-

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania 

z toru rowerowego typu „PUMPTRACK”.  
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Statutu Gminy 

Koronowo. Zdjęty z porządku obrad. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie.  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę numer 36/311/21 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 24 lutego 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiące działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo.  

19a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców usług 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Koronowo.  

20. Zapytania, wnioski i informacje.  

21. Składanie interpelacji.  

22. Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie.  

23. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  

24. Zamknięcie obrad XLIV Sesji.  

 

4. Przyjęcie protokołów z obrad XL i XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przechodzimy do 

punktu 4. porządku obrad sesji: Przyjęcie protokołów z obrad XL i XLII sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Kto z Pań, Panów 

radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Koronowie?  

 

Kto jest za? - 19 głosów, 

Kto jest przeciwny? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Tomasz Skotnicki, Artur Koper. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Szanowni Państwo, 

kto z Pań, Panów jest za przyjęciem protokołu z obrad XLII nadzwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej w Koronowie?  

Kto jest za? - 18 głosów, 
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Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 1 głos. 

Nieobecni Radni: Tomasz Skotnicki, Artur Koper. 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu 5 porządku obrad Sesji do sprawozdania Burmistrza Koronowa z działalności 

międzysesyjnej.  

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Szanowni Państwo, sprawozdanie zostało zamieszczone na eSesji. Czy mają 

Państwo radni jakieś pytania do sprawozdania? Bardzo proszę, Pan radny Stanisław 

Gliszczyński.  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Dwie rzeczy, które chciałbym żeby 

poprawiono: na stronie trzeciej drugi akapit jest słowo "pumtrak", powinno być 

"pumptrack", tak i to samo w trzecim akapicie Natomiast 3 sierpnia Pan burmistrz 

spotkał się z wicemarszałkiem Panem Zbigniewem Ostrowskim, wicemarszałkiem 

województwa, rektorem Wyższej Szkoły Gospodarki w Bydgoszczy Panem 

profesorem Markiem Chamotem i kanclerzem Panem docentem Filipem Sikorą. 

Chciałbym się dowiedzieć w jakiej sprawie? Również odbyło się spotkanie Wójta 

Gminy Gostycyn Pana Ireneusza i Pani Skarbnik Gminy Gostycyn, też chciałbym 

dowiedzieć się w jakiej sprawie to spotkanie było, jaki był temat spotkania? Jeżeli 

chodzi o stronę szóstą, Wydział Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji, w pierwszym 

punkcie: przygotowano złożono sprawozdanie kwartalne z realizacji projektu 

dofinansowanego w ramach", nie wiemy jakiego projektu, prosiłbym również 

o informację czego dotyczył ten projekt? Również w tym samym dziale punkt 5: 

"przygotowano i złożono 3 wnioski o dofinansowanie inwestycji gminnych ze 

środków Rządowego Funduszu "Polski Ład" program inwestycji strategicznych", 

myślę, że nie tylko mnie interesuje jakie to są wnioski, czego dotyczyły i to wszystko. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo. 

Bardzo proszę, odpowiada Pan wiceburmistrz Marszelski Sławomir.  
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Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Ja jeżeli mógłbym 

poprosić Pana radnego o doprecyzowanie, pierwsze pytanie jest jasne dla nas, 

drugie też, a te związane z działalnością wydziału promocji jeżeli można to jeszcze 

raz powtórzyć, dobrze?  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - W pierwszym punkcie jest: "przygotowano 

i złożono sprawozdanie kwartalne z realizacji projektu dofinansowanego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-Pomorskiego na 

lata 2014-2020", chodzi mi o tytuł projektu i w punkcie piątym: "przygotowano, 

złożono 3 wnioski o dofinansowanie inwestycji gminnych", chodzi mi o jakie trzy 

inwestycje gminne?  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Czy Pan burmistrz 

teraz ustosunkuje się do tych zapytań Pana radnego?  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Częściowo mogę "od 

ręki" się ustosunkować. Jednak przepraszam Pana radnego, że nie do końca 

po kolei. Spotkanie z Wójtem Gminy Gostycyn, otóż generalnie rozmawialiśmy 

o problemach wspólnie nas nurtujących z Gostycynem, ale podstawowy przedmiot 

tego spotkania, to było podpisanie porozumienia, na które rada raczyła nam dać 

zgodę na poprzedniej sesji uchwałą, tego dotyczącego komunikacji, która 

to umożliwia Wójtowi Gostycyna złożenie wniosku do Rządowego Funduszu 

Komunikacji Autobusowej. Co do spraw związanych z wydziałem Obsługi 

Przedsiębiorczości i Promocji, tak samorządy mogą składać wnioski do funduszu 

"Polski Ład", "Nowy Ład" i to są trzy wnioski. Oczywiście to ma być dofinansowanie 

95 nawet procentowe. Zobaczymy jak to będzie wyglądało w praktyce. Wnioski 

dotyczą: dokończenia tej dużej, tego dużego projektu wodociągi, kanalizacja tutaj na 

terenie miasta Koronowa, przepraszam, że nie będę podawał ulic, które tam brakują. 

Druga sprawa to droga Salno - Więzowno, przepraszam, Bytkowice i trzeci, aha 

i drugie też wyodrębniona kanalizacja Pieczyska, tak i Osiedle Koronowo.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Ja może tak w gestii 

uzupełnienia. Najbardziej zależy nam na tym, że w ramach pierwszego naboru do 
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nowego, "Polskiego Ładu" tych wniosków, największy nacisk jest kładziony na 

inwestycje wodno-kanalizacyjne i drogowe, w związku z powyższym powybieraliśmy 

takie inwestycje, które najbardziej obciążałyby nasz budżet, aby je wykonać 

w całości. Dlatego zgłosiliśmy jako jeden wniosek właśnie wykonanie całościowo 

kanalizacji jako Osiedle Pieczyska, tak to nazwaliśmy, aby można było wszystkie 

projekty tam skonsumować. Drugie to jest właśnie kanalizacja tutaj w obrębie 

Koronowa, są to na tyle kosztowne inwestycje, że jak najbardziej 95% 

dofinansowanie zdecydowanie nam ulży i ułatwi realizację tych zadań. Jak i również 

właśnie ten projekt drogowy jest też najdłuższym z projektowanych, więc jego koszt 

wykonania też będzie znaczący, więc chcemy tak naprawdę spożytkować 

to dofinansowanie w jak największej kwocie, którą udałoby nam się w tym momencie 

otrzymać.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo, czy 

jeszcze Państwo radni mają pytania? Bardzo proszę Pan radny Stanisław 

Gliszczyński.  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - No nie uzyskałem informacji na ten punkt 

pierwszy ze sprawozdania wydziału obsługi, czyli: "przygotowano i złożono 

sprawozdanie kwartalne z realizacji projektu", jakiego projektu i dotyczyło to również 

spotkania z Panem profesorem Markiem Chamotem, Panem docentem Filipem 

Sikorą i  wicemarszałkiem Zbigniewem Ostrowskim.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Bardzo proszę, Pan 

wiceburmistrz Piotr Kazimierski udzieli odpowiedzi.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Dziękuję, przepraszam. 

Jeżeli chodzi o spotkanie z Panem wicemarszałkiem, to tutaj również było, to 

spotkanie na temat spraw, które że tak powiem mamy do Pana marszałka. 

Upraszczając, czyli rozmawialiśmy tutaj chociażby, burmistrz rozmawiał, odnośnie 

drogi 243, która jest no, spędza nam sen z powiek od wielu lat. Było tutaj również 

właśnie spotkanie uzupełnione o gości z wyższej uczelni. Rozmawiano tutaj na 

temat, aby utworzyć tu oddział, no było takie spotkanie bardzo robocze, 
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zapoznawcze, żeby zobaczyć czy uda nam się to zrealizować tutaj na terenie 

Koronowa. Jeżeli chodzi o sprawozdanie to podejrzewam, że jest tam literówka.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - To znaczy, to jest 

sprawozdanie kwartalne z realizacji programu operacyjnego, gdzie informowaliśmy 

o obecnym stanie tego zadania, które były objęte w RPO, czyli modernizacja 

oświetlenia drogowego tak naprawdę.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo, czy 

jeszcze Państwo radni mają pytania? Nie widzę, dziękuję.  

Na obrady sesji wrócił radny Pan Artur Koper. Obecnych 20 radnych. 

 

6. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem Szanowni 

Państwo, przystępujemy do punktu 6 porządku obrad sesji do sprawozdania 

Burmistrza Koronowa z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Koronowie.  

Sprawozdanie również zostało zamieszczone na eSesji. 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk – Czy mają Państwo 

pytania do sprawozdania? 

 

7. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem 

przystępujemy do punktu 7 porządku obrad sesji, do informacji Przewodniczącej 

Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacja i udzielonych odpowiedziach.  

Informacja stanowi  Załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

 

8. Podziękowanie dla Dyrektora Szkoły Podstawowej w Buszkowie z okazji 

przejścia na emeryturę. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Szanowni Państwo, 

przystępujemy do punktu 8 porządku obrad sesji, do podziękowania dla Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Buszkowie z okazji przejścia na emeryturę.  

Poproszę Państwa o powstanie. Poproszę również Pana burmistrza, Panią dyrektor 

Wiesławę Puchrowicz oraz Panią Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji 

Panią Ewę Chytła.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie wraz z wiceburmistrzami oraz Dyrektor 

Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie złożyli podziękowania Dyrektor 

Szkoły Podstawowej  w Buszkowie Pani Wiesławie Puchrowicz z okazji przejścia na 

emeryturę.  

 

9. Uroczyste wręczenie aktu nadania stopnia awansu zawodowego nauczycieli. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Szanowni Państwo, 

przystępujemy do punktu 9 porządku obrad sesji, do uroczystego wręczenia aktu 

nadania stopnia awansu zawodowego nauczycieli. Poproszę również Panów 

wiceburmistrzów, Panią Dyrektor Miejsko- Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie 

Panią Ewę Chytła o wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego 

nauczycieli.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski oraz Zastępca 

Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski wręczyli akty nadania stopnia 

awansu zawodowego 2 nauczycielom.  

.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Szanowne Panie, 

w imieniu Radnych Rady Miejskiej również proszę przyjąć nasze gratulacje. 

Doceniamy waszą pracę, wasz trud wychowania młodego pokolenia i również 

życzymy wszystkiego dobrego w dalszej pracy. 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 10 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady 

sesji. Obecnych 20 radnych.  
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10. Informacja Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie o stanie 

przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego 

2021/2022.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu 10.  porządku obrad sesji, do informacji Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji 

w Koronowie o stanie przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku 

szkolnego 2021/ 2022.  

Informacje zostały zamieszczone na eSesji, w związku z tym czy mają Państwo 

radni pytania do informacji? 

 Informacja stanowi  Załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

10a. Wystąpienie przedstawiciela Niezależnego Samorządnego Związku 

Zawodowego „Solidarność” Region Bydgoski Biuro Terenowe w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem, Szanowni 

Państwo, przystępujemy do punktu 10a porządku obrad dzisiejszej sesji, to jest do 

wystąpienia przedstawiciela Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego 

"Solidarność" Region Bydgoski Biuro Terenowe w Koronowie.  

Przewodniczący NSZZ "Solidarność" Region Bydgoski Biuro Terenowe 

w Koronowie Pan Jan Brabec - Szanowna Pani Przewodnicząca, Państwo Radni, 

Zastępcy Pana Burmistrza, Państwo Urzędnicy Ratusza w Koronowie. Pozwólcie 

Państwo, że się przedstawię, nazywam się Brabec Jan, prywatnie jestem 

mieszkańcem Koronowa od praktycznie lat pięćdziesiątych ubiegłego wieku, 

natomiast społecznie prowadzę Biuro Terenowe Niezależnego Samorządnego 

Związku Zawodowego "Solidarność". Biuro to mieści się w Koronowie przy ulicy 

Kotomierskiej 3. Zadaniem biura terenowego jest jakby bycie forpocztą zarządu 

regionu Bydgoskiego, chodzi o to żebyśmy byli bliżej pracownika, bliżej człowieka, 

stąd taka myśl, żeby takie biuro tutaj działało. "Solidarność" jako związek 

ogólnokrajowy jest największą organizacją związkową. W samym regionie 

Bydgoskim mamy około 360 organizacji związkowych, liczebność nasza na chwilę 

obecną jest ponad 15.000 członków, natomiast na terenie Koronowa działa kilka 

niezależnych organizacji związkowych "Solidarność", czy to w strukturach 

regionalnych, czy to w strukturach branżowych, na przykład jest branża Służby 
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Więziennej "Solidarności" i w tych strukturach one działają. Są też osoby, że tak 

powiem indywidualne, pojedyncze osoby, które również należą do związku i te osoby 

również, że tak powiem, mają naszą pełną ochronę i są pełnoprawnymi członkami. 

Naszym najnowszym, że tak powiem, nabytkiem jest związek zawodowy, 

organizacja związkowa, która powstała przy Miejsko- Gminnym Ośrodku Kultury  

w Koronowie, prawda i w tym momencie pozwolę sobie złożyć podziękowanie Panu 

radnemu Piotrowi Miterze za aktywny udział w, że tak powiem, w powstaniu tej 

organizacji i także korzystając z okazji, Pani Darii Bucholc, która została po Panu 

Miterze Przewodniczącym na następną kadencję tejże organizacji. Jesteśmy 

organizacją apolityczną, barwy polityczne nas nie interesują, aczkolwiek trzeba 

powiedzieć, że czerpiemy z wartości polskich, narodowych, patriotycznych, 

chrześcijańskich. Do Państwa radnych, jeśli tak można, byłby taki apel czy prośba, 

o przekazanie tej informacji o działalności biura terenowego właśnie do środowisk, 

w których, z którymi Państwa radni mają do czynienia, zwłaszcza środowisk 

pracowniczych. Osobiście uważam, że w tej chwili jest odpowiedni klimat, 

odpowiedni moment, na to żeby organizacje związkowe tworzyć, ponieważ choćby 

z tego względu, że jak wiemy bezrobocie uległo zmniejszeniu i nie ma tego jakby 

straszaka na ewentualnych działaczy, którzy mogą się bać, że pracodawcy się nie 

spodoba związek zawodowy na terenie jego zakładu. Znamy tę sytuację, część  

z Państwa przynajmniej zna doskonale z lat powiedzmy transformacji ustrojowej 

kiedy to pojawili się nowi właściciele sprywatyzowanych przedsiębiorstw, prawda, lub 

też właściciele zagraniczni i tam powiedzmy związek zawodowy niekoniecznie był 

mile widziany, w tej chwili tego nie ma, przyszłość nasza leży w sferze 

imponderabiliów, nie wiemy co nas czeka. Sądzę, że silna organizacja związkowa 

jest w stanie zawsze pracownikowi pomóc. Oczywiście nie chodzi o to, żeby stać po 

drugiej stronie barykady i prowadzić jakąś wzajemną wrogą sobie działalność, wręcz 

przeciwnie, większość pracodawców rozumie to i organizacji związkowych na terenie 

ich firm w jakiś sposób legitymizują ich działania na płaszczyźnie, prawda, 

pracodawca - pracownik. Oprócz tej działalności czysto związkowej, pracowniczej 

mamy aspiracje angażować się czynnie w życie społeczne, w życie kulturalne miasta 

i Gminy Koronowo, prawda, jesteśmy otwarci na różne propozycje i istnieje 

możliwość dofinansowania i tak dalej, jesteśmy gotowi na tego typu współpracę. No 

cóż, główne rzeczy, które chciałem Państwu przekazać, to powiedziałem, jeśli Pani 

przewodnicząca pozwoli, byłyby jakieś pytania? Chętnie, jeżeli będę w stanie, 
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odpowiem. Jeszcze zaproszę chętnych do kontaktu z biurem terenowym, ono jest 

czynne w każdą środę od 14:00 do 16:00, a także telefon jest, że tak powiem, 

dostępny całą dobę, telefon oczywiście jest tam na banerze na tablicy, która jest 

umieszczona na budynku przy, tak jak powiedziałem, Szosa Kotomierska 3. 

Dziękuję Państwu za uwagę, jeśli były jakieś pytania to bardzo proszę, chętnie 

odpowiem już teraz, a jeśli nie będzie, to bardzo proszę do kontaktu, do współpracy 

w ramach, prawda, dla dobra naszego ogólnego, zarówno po stronie pracownika jak 

i pracodawcy, czy w aspektach działalności społecznej, jak powiedziałem, 

kulturalnej, etc. etc. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo. 

Czy Państwo w tej chwili mają jakieś pytania? Nie widzę. Za to myślę, że po 

przemyśleniach, po jakiejś analizie, osoby zainteresowane jeśli będą miały 

zapytania, zgłoszą się na pewno do biura terenowego. 

 

Przewodniczący NSZZ "Solidarność" region Bydgoski biuro terenowe w 

Koronowie Pan Jan Brabec - Dziękuję za zaproszenie, za umożliwienie 

wystąpienia. Dziękuję bardzo. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy 

do punktu 11 obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo.  

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz załącznikami 

i uzasadnieniem.  

 

Kto jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni radni: Pan Tomasz Skotnicki 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Skarbnik 

Alicję Tymek.  

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. Bardzo 

proszę, ponieważ mamy dzisiaj techniczny problem z ustaleniem kworum, zatem 

bezpośrednio głosujemy w sposób jawny imienny 

 

Przeprowadzono głosowanie 

.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Stwierdzam, że 19 

głosami "za", przy 0 głosach "przeciw" i 1 "wstrzymującym się", Rada Miejska w 

Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 19 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła Uchwałę Nr XLIV/374/21 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu 12 porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2021.  

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Kto z Państwa Radnych jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 



15 
 

Nieobecni Radni: Tomasz Skotnicki. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Zatem 

projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę ponownie 

Skarbnik Gminy Panią Alicję Tymek.  

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Otwieram dyskusję. 

Pozwolę sobie zabrać głos na początku tej dyskusji, być może będzie to skierowane 

pytanie do Pana wiceburmistrza, do Panów wiceburmistrzów. Słyszymy, że 

planowana jest renowacja pomnika Chwały Oręża Polskiego w Koronowie i bardzo 

dobrze, bo szczycimy się bitwą pod Koronowem z 1410 roku, a stan tego pomnika 

już pozostawia wiele do życzenia. Panie Burmistrzu, czy już wiadomo jak będzie 

przebiegała ta renowacja? Czy już znamy jakieś szczegóły? Jak długo będzie 

trwała? Bardzo proszę o odpowiedź.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Dysponujemy na chwilę 

obecną ekspertyzą stanu tego obiektu, wskazuje to po prostu, że wymaga 

on nakładów remontowych, wymaga on remontu. Stąd nasz wniosek tutaj do rady 

o zabezpieczenie środków na wykonanie dokumentacji remontowej tego obiektu. 

Jesteśmy w kontakcie z pierwotnym projektantem i też będziemy się z nim spotykać, 

aby całą symbolikę tego obiektu zachować. Na chwilę obecną te środki, prosimy  

o zabezpieczenie, aby móc wykonać dokumentację z kosztorysem, abyśmy mogli 

w przyszłym roku ten obiekt wyremontować, bo to co widać, tak jak Pani 

Przewodnicząca powiedziała, że ten obiekt remontu potrzebuje.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo. 

Czyli rozumiem, że niestety na rocznicę, na 10 października, to będzie jeszcze 

otoczony taśmami tak jak jest, czy ewentualnie tam będzie można wejść?  

 

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Znaczy się, otoczone to 

taśmami musi być ze względów zapisów, które były zrobione w ekspertyzie. No my 
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musimy tak naprawdę zastosować się do wskazań, które tam są zawarte, nie 

możemy narażać oglądających ten obiekt na to, aby gdzieś tam ucierpieli, więc te 

zabezpieczenia muszą być wprowadzone. Na 10-tego remont wykonany na pewno 

nie będzie, obyśmy mieli dokumentację i żebyśmy mogli też tutaj już rozmawiać na 

temat kwoty i możliwości wykonania tego remontu w roku przyszłym.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję uprzejmie. 

Mam jeszcze jedno pytanie. Panie burmistrzu jak wygląda, czy jak jest 

zaawansowana sprawa powstania szaletu miejskiego?  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Jeżeli chodzi o szalet 

miejski, to chyba nawet bodajże dzisiaj z Panią skarbnik podpisywaliśmy dokumenty 

tutaj odnośnie tego, przekazane jest wszystko do wydziału zamówień publicznych. 

Myślę, że przy odrobinie szczęścia będziemy mieli do końca tygodnia ten przetarg 

ogłoszony i będziemy mogli się cieszyć nowym szaletem niedługo.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo. My 

jak my, szkoda tylko, że to po sezonie będzie. Ale cieszymy się, że w ogóle będzie 

nowy szalet.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Bardzo proszę, kto  

z Państwa radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Bardzo proszę, Pan 

wiceprzewodniczący Bogusław Guziński.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Bogusław Guziński - Ja nie wnoszę 

uwag do uchwały budżetowej, natomiast przy tej okazji i w tym punkcie właśnie, 

chciałbym nawiązać jeszcze do ostatniej Komisji Finansów Rady Miejskiej, 

posiedzenia komisji, w czasie tego posiedzenia relacje zdawał z działalności, to 

znaczy z wyników finansowych, Pan prezes naszego zakładu komunalnego, no i te 

wyniki były przedstawione za rok 2020 oraz za pierwsze 6 miesięcy tego roku, o ile 

te wyniki za ubiegły rok były nam znane, bardzo nas interesowały wyniki tegoroczne 

i co się okazuje, że w dziale działalności gospodarka komunalna, czyli szeroko 

rozumianych śmieci, do końca czerwca wystąpiły znaczące straty, dopiero spółka 

wychodzi na tak zwane "swoje" od miesiąca lipca. Ja rozumiem, że podwyżka opłat 
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za śmieci była od miesiąca marca, oczywiście mieszkańcy płacą do urzędu 

z poślizgiem miesięcznym, czyli najwcześniej od kwietnia, ale od kwietnia już płacą 

czyli kwiecień, maj, czerwiec, a spółka dopiero wychodzi na swoje od miesiąca lipca, 

czyli te wcześniejsze miesiące nie było spółce płacone tak jak oni ponosili koszty, to 

jest pierwsza działalność. Druga działalność, która wykazuje straty, to są drogi. 

No tutaj, to już bardziej się zdumiałem, bo okazuje się, dopytywałem oczywiście 

Pana prezesa z czego wynikają te straty, okazuje się, że harmonogram zadań jakie 

otrzymują na dany miesiąc z urzędu no przewiduje jakieś tam zadania, no i wykonują 

te zadania, ale ponoszą koszty zdecydowanie większe, a czasami zdecydowanie 

większe niż te 90.000,00 zł, które mają transzy na miesiąc, a płacone mają 

90.00000. No to przyczyniamy się tutaj, my łącznie wszyscy z urzędem do tego, że 

spółka notuje straty. Mnie się jednak marzy, żeby ta spółka była już dochodowa 

i żeby była coraz bardziej nowoczesna i żeby jednak już inaczej funkcjonowała, są 

pewnego rodzaju symptomy, bo działalność Pana prezesa przynajmniej na dzień 

dzisiejszy daje takie gwarancje i on ma szereg pomysłów, które naprawdę nas 

cieszyły jako radnych tej komisji. Jest jakaś nadzieja, ale temu zakładowi trzeba 

pomóc. Między innymi, jako trzeci punkt, o którym dyskutowaliśmy, to był temat już 

tego słynnego, prawie że walca drogowego. Bo tylko przypomnę, że wcześniej 

apelowała i na sesji Pani radna Mojzesowicz o to żeby ten walec kupić, żeby 

wreszcie jakość wykonywanych usług na drogach poprawić. Tylko, że nasza pozycja 

budżecie przewiduje 170.000,00 zł, natomiast Pan prezes wypowiedział się, że 

szukając ofert, najtańsza oferta oscyluje od ponad tam, dobrze ponad 400.000,00 zł. 

W związku z tym moja prośba, żeby jednak tę pozycję zwiększyć. Ja później w 

czasie sesji złożę stosowny wniosek w tym zakresie, żeby tę pozycję zwiększyć 

i przynajmniej w ten sposób jakoś zakładowi komunalnemu pomóc.  

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. O głos 

prosił również radny Piotr Mitera, bardzo proszę. Przepraszam Panie radny, Pan 

burmistrz chciałby się od razu odnieść do tej wypowiedzi Pana 

wiceprzewodniczącego, tak? Bardzo proszę, Pan wiceburmistrz Sławomir 

Marszelski.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Dziękuję, Pani 

przewodnicząca. Co do pierwszej części pytania Pana radnego Guzińskiego. 
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Szanowni Państwo Radni, pragnąłbym jeszcze raz gorąco podziękować tym radnym, 

którzy w tym roku podjęli trudną decyzję i głosowali za podwyższeniem opłat za 

gospodarowanie odpadami. Muszę podkreślić jedno, że i to będzie odpowiedź 

merytoryczna Panu radnemu, na dzień rozpisania postępowania w sprawie, 

z ZGKiM - em, ze spółką komunalną, na zagospodarowanie odpadów komunalnych 

budżet gminy dysponował tylko określonymi funduszami. Postępowanie było na, 

umowa w wyniku tego postępowania, takie były warunki, będzie zawarta na pół roku. 

Nie ukrywam dlaczego na pół roku. Generalnie podpisana umowa jest umową 

wiążącą, jest zakaz aneksowania jej, takiego "od sobie", to wypełnione przesłanki 

przewidziane w prawie zamówień publicznych i szczerze odpowiadając, mogliśmy 

podpisać umowę na posiadane środki finansowe, to zostało wykonane. Dalsza część 

tutaj odpowiedzi Panu radnemu. Bezpośrednio podwyżka opłat za odpady 

komunalne, która miała miejsce w końcówce, bodaj pierwszego kwartału tego roku, 

ona nie wpływa na wykonanie i na możliwość aneksowania zawartej umowy, ale 

dzięki temu pojawiły się środki, można było je wprowadzić do budżetu, które 

umożliwiły podpisanie umowy już na drugie półrocze, no powiedzmy za godziwe 

pieniądze. Niestety, to nie jest tak, że jeżeli się pojawią pieniążki, a umowa 

podpisana przez obie strony biegnie, że można ją sobie tak dowolnie aneksować, 

tak niestety w zamówieniach publicznych nie jest. Dziękuję, a na drugą część 

odpowie Pan Kazimierski.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Co do sytuacji 

w wydziale dróg. To nie gmina przygotowuje harmonogram prac na dany miesiąc, 

ten harmonogram przygotowuje Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Jest określona pula środków, która jest ryczałtem przygotowana dla zakładu i zakład 

ma obowiązek, czy możliwość, tak sformułowania zadań, aby się w tym limicie 

zmieścić. My ze strony urzędu przekazujemy, co najwyżej nasze sugestie i prośby 

jeżeli w danym miesiącu na przykład wpłyną do nas jakieś informacje od 

mieszkańców, bądź sami gdzieś zaobserwujemy jakieś potrzeby, żeby to umieścić 

w harmonogramie i przekazujemy to z wyprzedzeniem właśnie do zakładu, aby  

w ramach możliwości, w danym miesiącu te zadania bądź w następnym, ująć. Tak 

naprawdę podział tych zadań zależy, tak naprawdę i leży w gestii zakładu, więc to 

nie nasze działanie tutaj prowadzi do tego, my nie zmuszamy do wykonywania 

zadań ponad miarę. My też nie chcemy doprowadzić do tego, żeby w danym 
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miesiącu przykładowo pracę skończyły się po dwóch, czy po trzech dniach, bo i tak 

można by było do tego podejść, ale to nie my szykujemy harmonogram prac myślę, 

że tutaj nawet Pan kierownik mógłby również to powiedzieć, kto jest odpowiedzialny 

za przygotowanie harmonogramu pracy na dany miesiąc.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję, bardzo 

proszę.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Pojawił się temat 

walca. Szanowni Państwo, wydatek inwestycyjny, ale w postaci zakupu dalszych 

udziałów w Zakładzie Gospodarki Komunalnej to temat, który rozwija się 

dynamicznie. Mamy w budżecie 170.000,00 zł nie ukrywam, że była mowa 

o 300.000,00 zł na zakup walca. Pojawiło się teraz te 470.000,00 zł. Ja Państwu 

powiem tak. Nawiązując do niedoborów na powiedzmy tym bieżącym utrzymaniu 

dróg, o którym to temacie mówi Pan radny, trzeba sobie z punktu ekonomicznego 

zdać sprawę o jednym, jeżeli będzie zakup udziałów przez nas, przez gminę, spółka 

zakupi za 470.000,00 zł środek trwały w postaci walca, wprowadzi go, to od tego 

będzie szła amortyzacja, od takiej kwoty. Amortyzacja musi być doliczona 

do kosztów, do cennika tego walca, a ten cennik z kolei tego walca wiąże 

z transzami na bieżące utrzymanie dróg, na te 90.000,00 na tą chwilę, do czego 

dążę? Można kupować środki trwałe, ale jest gdzieś, taka bardzo subtelna granica, 

gdzie z punktu ekonomicznego ta amortyzacja, która będzie uwzględniana 

w cenniku spowoduje, że godzina pracy tego walca, nie powiem, bo to musiałoby 

być oczywiście wyliczone przy przy takim założeniu, to będą ogromne pieniądze 

i przepraszam, ale to trzeba sobie szczerze powiedzieć, że sytuacja z 

finansowaniem tego walca rozwijała się dynamicznie i to w górę, gdzieś są granice, 

także z punktu finansowego.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Bardzo proszę, Pan 

wiceprzewodniczący Bogusław Guziński.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Bogusław Guziński - Znaczy, ja 

przyjmuję te wyjaśnienia, z tym że Panie burmistrzu my musimy się wreszcie 

zastanowić czy my chcemy tę spółkę mieć, czy nie chcemy. Ja uważam osobiście, 



20 
 

że bardzo chcemy, przynajmniej ja. Niestety z tym się wiążą koszty. Ja tylko 

chciałem przypomnieć, że zakupiono koparkę w wydziale wodociągów i proszę 

bardzo, już w tej chwili bardzo dużo zadań wykonuje ten wydział, za które po prostu 

zarabia pieniądze. Dlaczego wydział dróg tak jak w wielu innych zakładach 

komunalnych nie może świadczyć takich usług zewnętrznych, występować 

w przetargach? Trzeba się do tego przymierzyć. Przykład właśnie wydziału 

wodociągów. Można? Można. Dlaczego nie robić tego w drogach?  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Tu jeszcze ad 

vocem Pan wiceburmistrz Kazimierski.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Znaczy się, nam również 

zależy na naszej spółce dlatego myślę, że o tym też również musi świadczyć to, że 

w poprzednich latach podnosiliśmy chociażby kwotę, jeżeli chodzi o bieżące 

utrzymanie dróg na kwotę 70.000,00 zł miesięcznie teraz jest to kwota 90.000,00 zł 

miesięcznie, więc jest to realne środki, które my przekazujemy. Również szereg, 

nawet sprzęt, który tak naprawdę ze strony tutaj budżetu gminy był zakupywany, 

chociażby śmieciarki, które też my zakupywaliśmy, użyczamy zakładowi po to, aby 

te śmieci były też tańsze, my naprawdę dbamy o zakład. Zakupienie koparki przez 

wydział wodociągów jak najbardziej wpłynie dodatnio, ale również tam staramy się 

robić tak, aby zadania, które są w zasięgu, że tak powiem, zakładu a znajdują się 

w naszym budżecie, również wykonywał zakład. Staramy się jak najwięcej tych prac 

przekazywać w ramach umowy powierzenia. Aczkolwiek musicie Państwo radni też 

wziąć pod uwagę, że zakład też ma pewne ograniczenia jeżeli chodzi o 

wykonywanie usług "na zewnątrz", bo to tak naprawdę jego kształt, jego charakter i 

sposób w jaki został utworzony, jak funkcjonuje też ogranicza możliwość zarabiania 

środków "na zewnątrz", poza zadaniami, które są zlecane i finansowane przez 

gminę.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. O głos 

prosił Pan radny Piotr Mitera, Proszę uprzejmie.  

 

Radny Pan Piotr Mitera - Ja chciałbym docenić dwa zadania, które się pojawiły. 

Pierwsze, to zadanie budowy studni głębinowej w Mąkowarsku. Jakiś czas temu 
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radny Maciej Szlagowski zabrał nas radnych na objazd po ujęciach wód na terenie 

Gminy Koronowo i wniosek jest taki, że jesteśmy tak naprawdę na styku tego 

zaopatrzenia w wodę i warto inwestować w te ujęcia wody po to, żeby mieszkańcom 

w przyszłości wody nie zabrakło. Drugie zadanie, to budowa placu zabaw ulica 

Bydgoska w Koronowie. Byłem niejednokrotnie świadkiem i też to poruszałem na 

komisjach, że dzieci z tamtej dzielnicy no niestety muszą bawić się na ulicy, na 

chodniku, zamiast na placu zabaw i dobrze, że takie zadanie się pojawiło.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Pan 

wiceburmistrz Kazimierski w tej sprawie, tak? Bardzo proszę.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Znaczy się tutaj 

chciałbym tylko zwrócić uwagę, że to zadanie budowa studni w Mąkowarsku ono się 

nie pojawiło teraz, tylko zostało rozbite na część realizowaną w tym roku 

i przeniesienie części do wykonania tego zadania do WPF-u. Ono już było dużo 

wcześniej w budżecie. Co do wykonania projektu placu zabaw na części Starego 

Miasta, to o tym już od dawna mówił Pan burmistrz, że trwają prace w temacie 

komunalizacji działek w obrębie Starego Miasta. Ten proces został zakończony. 

W wyniku tego możemy właśnie zaprojektować plac zabaw, aby również znajdował 

się w tamtej części miasta. Więc jest to tak naprawdę następstwo prac, które gdzieś 

tam toczą się. Niestety, nie zawsze je widać, ale to też jest nieraz proces 

czasochłonny i cieszymy się, że możemy to zadanie jak najbardziej podjąć 

i zrealizować. Bo widzimy też, jak mocno oblegany jest plac zabaw na ulicy Witosa 

i wskazuje to również, że takie miejsce kolejne jest potrzebne w obrębie naszego 

miasta.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję uprzejmie. 

Czy jeszcze ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego, bardzo 

proszę. 

  

Przeprowadzono Głosowanie 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. 
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Stwierdzam, że 19 głosami "za", przy 1 głosie "przeciw" i 0 głosach "wstrzymujących 

się", Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 19 

głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr   XLIV/375/21 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2021. 

Nieobecni Radni: Tomasz Skotnicki. 

 

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie statutu Żłobka Samorządowego 

w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy 

do punktu 13 porządku obrad dzisiejszej sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie statutu Żłobka Samorządowego w Koronowie.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem.  

 

Kto z Państwa jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Tomasz Skotnicki  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Zatem 

projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Dyrektor 

Żłobka Samorządowego w Koronowie Panią Beatę Kokoszczyńską- Gorlicką.  

  

Dyrektor Żłobka Samorządowego Pani Beata Kokoszczyńska - Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Bardzo 

proszę, Pan radny Maciej Szlagowski. 
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Radny Pan Maciej Szlagowski - Ja może, nie mam pytania co do samego projektu 

uchwały, ponieważ jest on bardzo czytelny. Natomiast mam pytanie związane z Pani 

działalnością, którą Pani zarządza. Chodzi o  działanie żłobków, dwa pytania 

w sumie. Pierwsze, to o ilość osób mniej więcej, ilość osób chętnych, tak, rodziców 

chętnych, które chcą dać dzieci do żłobka, a ilość miejsc, czyli ile osób, że tak 

powiem, dzieci oczekujących jest "w rezerwie" na zwolnienie miejsc?  Drugie 

pytanie, oczywiście takie wybiegające w przyszłość, czy Pani jako zarządca tych 

dwóch placówek, czyli dwóch żłobków na terenie Gminy Koronowo, widzi potrzebę,  

w związku z tym pytaniem, może zaplanowania na lata następne budowy trzeciego 

żłobka w jakieś lokalizacji?  

 

Dyrektor Żłobka Samorządowego Pani Beata Kokoszczyńska-Gorlicka - Już 

odpowiadam. Jeżeli chodzi o liczbę miejsc, zacznijmy od żłobka w Koronowie, 

w żłobku jest w tym momencie 48 miejsc. Sytuacja wygląda w ten sposób: 

w rekrutacji wrześniowej przyjęliśmy 24 dzieci, ponieważ tyle było tegorocznych 

trzylatków, które odeszły, odchodzą z dniem 1 września do przedszkola. Wnioski 

rodziców aplikujących od pierwszego września pozostało tych wniosków 18, z tym że 

wygląda to w ten sposób, że już po zakończonym okresie rekrutacji chyba 4 albo 5 

wnioski wpłynęły. 5 wniosków miało najwyższą liczbę punktów i znalazło się na liście 

rezerwowej, z czego rodzice trojga dzieci zdecydowali się na podpisanie umowy  na 

zapisanie dziecka do żłobka we Wtelnie. Bo tam były miejsca, oczywiście z takim 

zastrzeżeniem, że żłobek w Koronowie jest dla nich placówką pierwszego wyboru 

w związku z czym jeżeli będą się w żłobku w Koronowie zwalniały miejsca to będą 

chcieli tu rozwiązać umowę, a w drugiej placówce, bo taka jest procedura, ją 

podpisać i jeszcze na tej liście rezerwowej, zatem z najwyższą liczbę punktów, 

zostały wnioski dwojga rodziców. Pozostałe wnioski z tej osiemnastki, to są wnioski 

z mniejszą liczbą punktów i są to, to są sytuacje kiedy najczęściej jedno z rodziców 

w tym najczęściej mama, nie pracują i począwszy od pierwszego października już 

sięgając w głąb 2022 roku w żłobku w Koronowie oczekujących jest 15 wniosków 

w tym momencie. W Żłobku Samorządowym we Wtelnie od marca tego roku mamy 

36 miejsc, czyli zwiększyliśmy limit o 4 w związku z dużym zainteresowaniem, 

rekrutacja od września jest zamknięta. Są zajęte te miejsca i tam wniosków 

oczekujących, też od października do końca tego roku, a może nawet jeśli się jeśli 
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dobrze powiem też sięgających już w głąb 2022 roku są, żebym nie wprowadziła 

Państwa w błąd, są wnioski 4. Jeżeli chodzi o odpowiedź na drugie pytanie, Proszę 

Państwa, to będzie na pewno, musiałoby być, kwestią głębokiej analizy i do 

Państwa, do Pana burmistrza decyzji, Państwa decyzji czy budowa byłaby 

konieczna, czy na przykład zwiększenie limitu miejsc w żłobkach, które są 

oczywiście musimy pamiętać, że to Państwo wiedzą najlepiej, żłobki to bardzo 

kosztowna działalność jeśli chodzi o budżet gminy no i też pamiętajmy, że do 

żłobków, zgodnie z ustawą, jeżeli zwiększamy liczbę miejsc musimy pamiętać, że 

musi być odpowiednia liczba opiekunek, opiekunów, którzy zajmują się dziećmi. 

Przypomnijmy, że ośmiorgiem dzieci może zajmować się jedna Pani opiekunka, ale 

jeżeli w żłobku będzie dziecko z orzeczeniem o niepełnosprawności, bądź poniżej 

roku, takich sytuacji nie mamy ponieważ przyjmujemy dzieci które ukończyły 12 

miesięcy, licznik zmienia się na 1.5, a zdarzają się takie sytuacje, że są dzieci 

z orzeczeniem o niepełnosprawności.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję, czy 

jeszcze ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono Głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. 

Stwierdzam, że 20 głosami „za", przy 0 głosach „przeciw" i 0 głosach 

„wstrzymujących się", Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 20 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLIV/376/21 w sprawie ustalenia statutu Żłobka 

Samorządowego w Koronowie. 

Nieobecni Radni: Tomasz Skotnicki. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostek paliwa w Gminie Koronowa w roku szkolnym 2021/2022. 
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu 14 porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Koronowo w roku szkolnym 

2021/2022.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

  

Kto jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni radni: Tomasz Skotnicki 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Dyrektor 

Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji Panią Ewę Chytła. 

 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Zespołu Edukacji Pani Ewa Chytła przedstawiła 

projekt uchwały. 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. 

Zatem zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. 

Stwierdzam, że 20 głosami „za", przy 0 głosach „przeciw" i 0 głosach 

„wstrzymujących się", Rada Miejska w Koronowie uchwały podjęła.  

 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 20 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLIV/377/21 w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Koronowo w roku szkolnym 2021/2022. 
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Nieobecni radni: Tomasz Skotnicki. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany statutu Miejsko-

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu 15 porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem.  

 

Kto z Państwa jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni radni: Tomasz Skotnicki 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem projektu 

uchwały nie będziemy odczytywać, ale poproszę Panią Dyrektor Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie Paulinę Kontną. 

 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Pani Paulina Kontna 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Bardzo 

proszę Pani Radna Małgorzata Szymczak.  

 

 

 

 

Radna Pani Małgorzata Szymczak - W związku z faktem, iż Miejsko-Gminny 

Ośrodek Sportu i Rekreacji będzie zajmował się również, czy przekazany zostaje 

obiekt, nowopowstałe obiekty, czyli tak zwany tor rowerowy Pumptrack, moje pytanie 

dotyczy tego czy przewidują Państwo monitoring, objęcie monitoringiem tego terenu 
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nowopowstałego toru rowerowego? To jest jedno pytanie. Drugie pytanie też 

dotyczące objęcia opieką właśnie tego terenu. Chciałam zapytać o to, czy jest tak 

zwany stały nadzór nad tym obiektem, przeprowadzane systematyczne kontrole czy 

też opieka nad tym terenem i w czym ona się przejawia?  Kolejne pytanie czy 

przewidują Państwo postawienie lampy, która będzie oświetlać ten teren, tereny,  

w związku z czym dzieci i młodzież będą mogli do późnych godzin też wieczornych 

korzystać z tego terenu?   

 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie Pani 

Paulina Kontna - Zacznę może od końca. Jeżeli chodzi o lampy, my nie 

uczestniczyliśmy w projekcie i w tworzeniu tego Pumptracku, więc myślę, że to jest 

bardziej pytanie do gminy. Jeżeli chodzi o kontrolę obiektu, codziennie wszystkie 

obiekty są kontrolowane przez naszych pracowników gospodarczych i wszystkie 

usterki jeżeli takie są, są zgłaszane do gminy. Jeszcze jeśli mogłabym poprosić 

pierwsze pytanie. Monitoring, okej. Tak myślimy, o tym, ponieważ nasz monitoring 

ze względu na swoje lata przestał działać, nie nagrywa nam już. Jak Pani skarbnik 

wcześniej wspomniała, zostały zabezpieczone pieniądze na monitoring na hali i tak 

myślimy o tym, żeby kamera też była zamontowana w stronę Pumptracku, żebyśmy 

mieli większą kontrolę nad tym co tam się dzieje. 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo, czy 

jeszcze ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

  

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. 

Stwierdzam, że 20 głosami „za", przy 0 głosach „przeciw", i 0 „wstrzymujących się", 

Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 20 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLIV/378/21 w sprawie uchwalenia zmiany statutu Miejsko-

Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie. 
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Nieobecni Radni: Tomasz Skotnicki. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu 

korzystania z toru rowerowego typu PUMPTRACK. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu 16 porządku obrad dzisiejszej Sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z toru rowerowego typu 

PUMPTRACK.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem.  

 

Kto z państwa jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciw? 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Tomasz Skotnicki. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Zatem 

projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę ponownie 

Dyrektor M-GOSiR-u Panią Paulinę Kontną. 

  

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Pani Paulina Kontna 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Zamykam 

dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. 

Stwierdzam, że 20 głosami „za", przy 0 głosach „przeciw" i 0 „wstrzymujących się", 

Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  
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Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 20 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLIV/379/21 w sprawie wprowadzenia regulaminu 

korzystania z toru rowerowego typu „PUMPTRACK”. 

Nieobecni Radni: Tomasz Skotnicki. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie wraz z wiceburmistrzami złożyli 

podziękowania Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji Pani 

Paulinie  Kontnej za osiągnięcia sportowe. 

 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 10 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady 

sesji. Obecnych 20 radnych. 

17. Punkt zdjęty z porządku obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu 17 porządku obrad, jest to punkt zdjęty z porządku.  

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora-

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem przechodzimy 

do punktu 18 to jest do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie. Bardzo 

proszę, o głos prosi Pani Radna Katarzyna Karwat. 

  

Radna Pani Katarzyna Karwat - Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Ja 

proszę o wyłączenie mnie z głosowania nad tym punktem, dobrze? Dziękuję. 

  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Czyli Pani 

radna nie będzie uczestniczyła w głosowaniu.  Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu – 19. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - O odczytanie 

projektu uchwały poproszę wiceprzewodniczącego rady Pana Bogusława 

Guzińskiego. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Bogusław Guziński odczytał projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Szanowni Państwo. 

Stwierdzam, że 17 głosami „za", przy 0 głosach „przeciwnych" i 2 głosach 

„wstrzymujących się", Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 17 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 2 głosach „wstrzymujących się” i 

przy jednej osobie, która wyłączyła się z głosowania podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/380/21 w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie. 

Nieobecni radni: Tomasz Skotnicki. 

 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXVI/311/21 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 24 lutego 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody 

na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej działki ewidencyjne położone w Gminie Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu 18 porządku obrad Sesji, przepraszam, 19, tak słuszna uwaga, do punktu 19 

porządku obrad Sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę numer 

XXXVI/311/21 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 24 lutego 2021 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej działki ewidencyjne położone w Gminie 

Koronowo.  
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem.  

 

Kto z państwa jest za? - 20 głosów, 

Kto jest przeciw? -0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni radni: Tomasz Skotnicki. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Zatem 

projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią 

Kierownik wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę 

Szwesta.  

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Otwieram 

Dyskusję. Kto z Pań, Panów Radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Zamykam 

dyskusję. Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono głosowanie 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. 

Stwierdzam, że 20 głosami „za", przy 0 głosach „przeciw" i 0 głosach 

„wstrzymujących się", Rada Miejska  

w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 20 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLIV/381/21 zmieniająca Uchwałę nr XXXVI/311/21 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 24 lutego 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej działki ewidencyjne położone w Gminie 

Koronowo. 
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Nieobecni radni: Tomasz Skotnicki. 

 

19a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dopłaty dla odbiorców usług 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Koronowo. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przystępujemy do 

punktu 19a porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

dopłaty dla odbiorców usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Koronowo.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Wnoszę o to, by nie 

odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem.  

 

Kto z Państwa jest za? - 20 głosów,  

Kto jest przeciw? - 0 głosów, 

Kto wstrzymał się od głosu? - 0 głosów. 

Nieobecni radni: Tomasz Skotnicki. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Zatem 

projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę  

Kierownika Wydziału Wodociągów i Kanalizacji Zakładu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej spółka z o.o. w Koronowie Pana Macieja Szlagowskiego.  

 

Kierownik Wydziału Wodociągów i Kanalizacji Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej sp z.o.o. w Koronowie przedstawił projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Otwieram 

dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. 

Dyskutowaliśmy o tym szeroko na Komisjach. Zatem zamykam dyskusję. 

Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono głosowanie 
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.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. 

Stwierdzam, że 20 głosami „za", przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się", Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła.  

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym Radnych 20 

głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr XLIV/382/21 w sprawie dopłaty dla odbiorców usług 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Koronowo. 

Nieobecni radni: Tomasz Skotnicki. 

 

20. Zapytania, wnioski i informacje. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przechodzimy do 

punktu 20 porządku obrad dzisiejszej sesji zapytania, wnioski, informacje. Szanowni 

Państwo, na początku pragnę powitać Dyrektor Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie Panią Dorotę Maciejewską i bardzo proszę 

Panią Dyrektor o zabranie głosu.  

 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie 

Pani Dorota Maciejewska - Dzień dobry Państwu. Zostałam tutaj zaproszona, żeby 

przedstawić informację na temat funkcjonowania SP ZOZ-u, no ale też miło mi 

Państwa tutaj poznać i za zaproszenie dziękuję. No jeśli chodzi o to funkcjonowanie 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej to przedstawię tak w skrócie 

wszystkie te jakby zakresy świadczonych przez nas usług, jak to wygląda na chwilę 

obecną. Jeśli będę posługiwała się tu jakimiś danymi, będą to dane za półrocze, bo 

to jest tutaj, jakby największy obraz daje i jest to już taki okres ładnie podsumowany. 

Natomiast na końcu też pozwolę sobie tutaj krótko opowiedzieć o bieżących 

problemach i sprawach, które tutaj się u nas dzieją po prostu na tą chwilę. No tutaj 

w ramach SP ZOZ-u oczywiście świadczymy świadczenia podstawowej opieki 

zdrowotnej. Aktualnie liczba zadeklarowanych do lekarza podstawowej opieki 

zdrowotnej pacjentów wynosi, to są oczywiście dane na koniec czerwca: 10.979 

osób  
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z czego 1967 osób to jest przychodnia w Mąkowarsku. Ten wskaźnik jest o tyle 

ważny, że on jakby tutaj wpływa na finanse jednostki. Ponieważ podstawowa opieka 

zdrowotna jest tutaj finansowanie uzależnione od właśnie zadeklarowanych 

pacjentów i od tej liczby, no ale jest to też taki wskaźnik, który tak trochę obrazuje 

zaufanie do przychodni i jednostki i tego co robimy i no i tutaj pokusiłam się o takie 

sprawdzenie jak ta liczba tutaj się wahała i niestety trzeba tutaj, patrzeć, spojrzeć 

sobie prosto w oczy, że ta liczba tam od kwietnia spadła, natomiast wiemy gdzie jest 

problem. Problem dotyczy głównie jednostki w Mąkowarsku, ponieważ no tam 

z miesiącem majem odszedł Pan doktor, który był związany tutaj przez wiele lat 

z placówką. W związku z powyższym, no jakby naturalną konsekwencją jest to, że 

część pacjentów za Panem doktorem podążyła. Tutaj jakby problematyczne jest na 

pewno również to, co jako dyrektor, z czego zdaję sobie sprawę, że aktualnie 

problemy kadrowe na rynku są tak duże, że pacjentom z Mąkowarska na chwilę 

obecną nie jesteśmy w stanie tak naprawdę zapewnić tej pełnej opieki, która była 

wcześniej lekarskiej i w związku z tym, no tu jest jakby też pole do działania, dzięki 

czemu możemy jakby znów pacjentów do nas przekonać. Natomiast to nie jest 

kwestia miesiąca, dwóch czy trzech. Bo tak jak mówię rynek pracy jeśli chodzi 

o pacjentów, o lekarzy podstawowej opieki zdrowotnej, lekarzy rodzinnych jest 

naprawdę bardzo ubogi. Jeśli chodzi tutaj o poszukiwanie takich zasobów. Z takich 

istotnych informacji myślę, że warto zwrócić uwagę, iż na czas koronawirusa 

dopuszczone tutaj były świadczenia w postaci teleporad, na chwilę obecną już tutaj, 

również ze strony NFZ-u, pojawiły się obostrzenia, które jakby wymuszają na nas 

i też jakby my dążymy do tego, żeby ta opieka odbywała się jednak w warunkach 

stacjonarnych i tutaj tak przytoczę, że na chwilę obecną, czyli w zasadzie to już jest 

nawet lipiec, tych świadczeń w postaci teleporad było bardzo mało, bo w Koronowie 

było to raptem 196 porad, a w Mąkowarsku porad 6. W ramach tutaj SP ZOZ-u 

również oczywiście świadczą nocną i świąteczną opiekę medyczną, no tutaj 

oczywiście wiąże się to z dyżurami lekarskimi i pielęgniarskim, a także z wyjazdową 

opieką lekarską i pielęgniarską. No tutaj liczb nie będę przytaczać. Natomiast 

rzeczywiście jeśli chodzi znowu o te problemy bieżące kadrowe, to mamy już tutaj 

sygnały dosyć takie istotne o wzrostach jakby tutaj "roszczeń" lekarzy jeśli chodzi 

o wynagrodzenie, czyli tutaj znowu się pojawia problem, aspekt finansowy, no 

i aspekt w ogóle możliwości pozyskania osób do współpracy, także nie jest łatwo 

pod tym kątem. Oczywiście mamy tutaj też świadczenia pielęgniarki i położnej. Jeśli 
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chodzi tutaj o deklarację pacjentów przy wyborze pielęgniarki właśnie i położnej to 

liczby wskazują na to, że pacjenci, którzy przechodzą do innych lekarzy i tak zostają 

przy naszych pielęgniarkach, co też jest tutaj fajnym sygnałem, że mamy pole do 

popisu jakby szukając tego lekarza jesteśmy w stanie fajnie sytuację lekarską 

uratować, a pielęgniarki mają się dobrze. Jeśli chodzi o jakby inne tutaj świadczenia 

w ramach SP ZOZ-u to mamy stomatologię. Jeśli chodzi o stomatologię, no to tutaj 

usługi świadczone są zarówno w Koronowie jak i w Mąkowarsku. Liczba 

wykonanych porad w tym pierwszym półroczu w Koronowie, to było ponad 1340 

porad, w Mąkowarsku 156. Tutaj oczywiście do tego dochodzi protetyka cała. Jeśli 

chodzi o kolejki, bo to może taka dosyć istotna sprawa dostępność do właśnie 

stomatologów, to jeśli chodzi o Koronowo czeka się na wizytę około dwóch tygodni, 

jeśli chodzi o Mąkowarsko jest nawet krócej, bo tydzień. Z protetyką jest tutaj 

wiadomo troszeczkę dłużej, bo to jest w Mąkowarsku około trzech miesięcy, 

Koronowo to są terminy około czerwca przyszłego roku. Jeśli chodzi o ambulatoryjną 

opiekę specjalistyczną, no to tutaj kolejki, już tak ten kontynuując temat, kształtują 

się od dwóch tygodni w zależności od poradni do ponad 3 miesięcy. Tutaj no 

najszybciej te dwa tygodnie, to dotyczy poradni kardiologicznej, około miesiąca 

czeka się do poradni chirurgii ogólnej, ginekologiczno-położniczej czy też 

otolaryngologicznej, około półtora miesiąca, to jest poradnia okulistyczna, 

neurologiczna i później 2 miesiące alergologiczna, ortopedyczno-urazowa Ja tu nie 

mówię o przypadkach pilnych tylko takich, które że tak powiem, mogą poczekać. 

I tutaj mamy no poradnię urologiczną, najdłuższy czas oczekiwania powyżej trzech 

miesięcy. Z ambulatoryjną opieką specjalistyczną jest tak, że do czerwca 

finansowana była ona w pewnych limitach przez NFZ i tutaj też jakby mieliśmy 

troszeczkę związane ręce, jeśli chodzi o skracanie tych kolejek, bo zwyczajnie 

w świecie więcej porad nie dało się zrobić w ramach tego finansowania. Natomiast te 

poradnie też jakby do tych limitów w większości bez problemu dociągały, czyli te 

wykonania były zrobione, tutaj nie możemy sobie zarzucić. Kilka poradni było takich 

bardziej problematycznych, czyli gdzieś tam był problem w poradni okulistycznej. 

Natomiast tutaj udało nam się dodatkowy dzień z Panią okulistką ustalić i przyjmuje 

w tej chwili częściej. Jesteśmy w trakcie także rozmów z kolejną Panią doktor 

okulistką. Tutaj pewne problemy z wykonaniem były również w poradni 

neurologicznej, tutaj zaznaczę, że oprócz neurologa przyjmuje także reumatolog 

w ramach tej poradni. Natomiast tutaj, też był tutaj dodatkowy problem, ponieważ no 
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na 3 miesiące, z przyczyn od nas niezależnych, zawieszona została współpraca 

z neurologiem i jeden z tych miesięcy przypadł w tym okresie pierwszego półrocza. 

Natomiast mamy już w tej chwili pozyskanego kolejnego Pana doktora neurologa, co 

myślę jest takim, w zasadzie graniczącym z cudem, tutaj nam się udało Pana 

doktora pozyskać, ale jest, mamy drugiego Pana doktora i tutaj pewne problemy 

jeszcze z tym wykonaniem były w poradni w zasadzie otolaryngologicznej 

i ginekologiczno-położniczej. Tutaj oczywiście nad tym pracujemy zwłaszcza, że w 

lipcu nastąpiło tak zwane uwolnienie specjalistyki to znaczy zarządzeniem tutaj NFZ-

u w zasadzie zostały zniesione te limity i dostaliśmy zielone światło, że możemy te 

nadwykonania robić i po okresie kwartału ubiegać się o ich jakby finansowanie, więc 

tutaj jakby te próby wszystkie pozyskania dodatkowych specjalistów są jak 

najbardziej celowe i sensowne, żeby też jakby tutaj pacjenci i mieli lepszy dostęp. No 

ale wiadomo, że tutaj to się przekłada również na jakieś finanse i na czas 

oczekiwania, tak to tutaj jak najbardziej. Natomiast no to też po kwartale pierwszym 

się okaże troszeczkę, jak to oczywiście wychodzi w praktyce. Mówię tutaj najdłuższe 

kolejki były do urologa, natomiast tutaj też już jesteśmy po, jakby na etapie, że już 

zostały zwiększone ilości godzin przyjmowania neurologa, więc liczymy, że tutaj ta 

poradnia taka najtrudniejsza pod kątem tych długości kolejek też zaraz się 

troszeczkę odblokuje. W następnym no tutaj mamy jeszcze poradnie zdrowia 

psychicznego w ramach naszej jednostki, zdrowia psychicznego i leczenia 

uzależnień. Tutaj jeśli chodzi o właśnie dostęp do poradni zdrowia psychicznego to 

jest czas oczekiwania około dwóch miesięcy, natomiast poradnia psychologiczna, 

poradnia leczenia uzależnień przyjmują tak naprawdę na bieżąco. Dalej rehabilitacja 

lecznicza, no to tutaj kolejka do lekarza jest około dwóch miesięcy, no jeśli chodzi 

o zabiegi no to jest to troszeczkę dłużej około trzech miesięcy. Kolejną taką ważną 

tutaj działalnością naszą to jest oczywiście Państwowe Ratownictwo Medyczne, tutaj 

no nie zmieniło się. Funkcjonują dwa zespoły ratownictwa medycznego, jesteśmy 

dysponentem zespołu S i zespołu P, jeśli chodzi o ilość tutaj wyjazdów: w pierwszym 

półroczu to w przypadku S było to 659, w przypadku zespołu P to było 670. 

W ramach SPZOZ-u wykonujemy też badania diagnostyczne, to są badania RTG, 

USG, EKG, echo serca, tu już myślę liczb nie będę przytaczać. Funkcjonuje też 

laboratorium analityczne, dosyć dużo tych badań jest robione, bo na miejscu było 

wykonane 20627 badań. Ponadto część badań jakby wykonujemy w innych 

jednostkach także. SPZOZ Koronowo bierze udział w programach profilaktycznych, 
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aktualnie jest to Program Profilaktyki Raka Szyjki Macicy. Jest to program 

finansowany przez NFZ. Wykonano w ramach tego programu aktualnie 373 badania. 

Kolejny program, no jest to program tutaj finansowany przez Gminę Koronowo. Jest 

to program Wczesna Wielospecjalistyczna Kompleksowa Skoordynowana i Ciągła 

Pomoc Dziecku Zagrożonemu Niepełnosprawnością lub Niepełnosprawnemu oraz 

jego rodzinie. Na tą chwilę wykonano w ramach tego programu 885 świadczeń. Były 

to porady specjalistyczne, ćwiczenia rehabilitacyjne, porady logopedyczne, 

psychologiczne i tutaj łącznie 71 dzieciaków zostało tym programem objętych. Teraz 

od sierpnia mamy dwa nowe programy. No jest to taki dosyć pewnie Państwu 

wszystkim znany i głośny Program Odbudowy Zdrowia Profilaktyka 40 plus. No to 

jest świeża sprawa dopiero tutaj mówię sierpień jak zaczął on funkcjonować i na 

chwilę obecną choć pytań jest bardzo dużo, zapytań pacjentów i zainteresowanie 

spore przełożyło się to na razie na 5 osób, które z tego programu skorzystały, no być 

może jest to też kwestia sezonu urlopowego i za chwilę gdzieś się tutaj ruszy. 

Program obejmuje badania antropometryczne, czyli pomiary plus badania z krwi, to 

zależy wszystko od wieku, płci i tak dalej. Następnie Program Profilaktyki Zakażeń 

Pneumokokowych również od sierpnia 2021 i tutaj finansowany po połowie z gminy i 

z urzędu marszałkowskiego, no i tutaj na razie z tego 4 osoby skorzystały. Jeśli 

chodzi o takie dane, może bardziej finansowe kwestie, no to tutaj nie obserwujemy 

jakiś niepokojących sygnałów. W zasadzie wszelkie tak jakby plany, kontrakty i tak 

dalej są na tym etapie, na bezpiecznym poziomie tutaj wykonane. Wiadomo, że w tej 

podstawowej opiece ze względu na spadek liczby tych pacjentów troszeczkę tych 

pieniążków zapłaconych jest mniej. Nocna ambulatoryjna opieka specjalistyczna, tak 

jak powiedziałam te pojedyncze poradnie, natomiast od tego półrocza nie ma tu 

jakby odniesienia, właśnie z racji tego uwolnienia, tutaj możemy troszeczkę po 

próbować wyjść do przodu. Sytuacja finansowa, no to tutaj jakby biorąc pod uwagę 

koszty działania jednostki, wartość zrealizowanych kontraktów, czy też sprzedaż 

usług oraz tutaj inne koszty, efekt finansowy na pierwsze półrocze 2021, to jest zysk 

na poziomie 260.942,18 zł. Myślę, że wygląda to dość zachęcająco, natomiast 

poczekajmy jeszcze chwilę, bo no mówię tutaj były dodatkowe świadczenia pod 

tytułem szczepienia covid, o których też za chwilę, które gdzieś tam generowały 

dodatkowe zyski, natomiast my jesteśmy też w dosyć takiej trudnej sytuacji kadrowej 

i być może się to gdzieś będzie przekładało na większe koszty po prostu w kolejnym 
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półroczu. Zakupy, inwestycje, no do tej pory w takich właśnie sprzętów, inwestycji to 

jest na koszt około 75.000,00 zł w tym półroczu. W zasadzie większość była tutaj  

z naszych środków, jedyne tutaj z NFZ-u mieliśmy dofinansowanie do urządzeń, 

które wspierają tutaj po prostu rozwój tej dokumentacji elektronicznej i teraz może 

z takich spraw bieżących, o których jeszcze tutaj warto wspomnieć. No to na pewno 

ten okres ostatni, to jest cały czas pod znakiem szczepień przeciwko covid. Na 

początku były to szczepienia realizowane przez POZ, od maja także na hali tu te 

szczepienia były w punkcie populacyjnym, tutaj chociaż plan był, że to potrwa trochę 

dłużej, punkt ten funkcjonował w zasadzie do 5 sierpnia. Dlatego, że 

zainteresowanie szczepieniami, jak Państwo zapewne wiedzą, bardzo spadło. No 

i tutaj może w tym zakresie, też bierzemy udział w tych akcjach wszelkich 

promocyjnych tutaj z dofinansowaniem, żeby jednak gdzieś ten poziom szczepień 

jeszcze troszeczkę podnieść i poratować. W miesiącu sierpniu podanych dawek 

zostało 1125. Jeśli chodzi o takie, może pozytywne jakieś informacje, to co się 

zadziało odkąd tutaj jestem, no to takim celem, który sobie gdzieś założyłam na te 

pierwsze miesiące, bo wszystkiego się nie da zrobić od razu, to było jednak 

troszeczkę popatrzenia na tych pacjentów i na ich zadowolenie. Bo nie da się od 

razu kadry połatać w tym trudnym czasie, ale jednak żeby ten pacjent tak z tym 

kwitkiem nie odchodził i tutaj zasadniczo skupiliśmy się troszeczkę na poprawie 

funkcjonowania rejestracji jako tego pierwszego etapu kontaktu z pacjentem. Tutaj 

zatrudniliśmy dodatkową panią rejestratorkę, jak również zakupiliśmy centralę 

telefoniczną, najpierw w przychodni, dzięki czemu no połączenia odbywają się w 

inny sposób. Pacjent nie czeka na lini tylko jest informowany, który jest w kolejce, tak 

jak to powinno działać, może być przekierowany. Następnie pokusiliśmy się także o 

taką centralkę w administracji dlatego, że bardzo dużo pacjentów jednak, zamiast do 

rejestracji dzwoni do administracji. Jest to też jakby frustrujące bym powiedziała dla 

pacjentów. Tutaj jeszcze z takich dalszych pozytywnych wieści i poprawy tej 

komunikacji z pacjentem, to jesteśmy już na etapie w zasadzie takim końcowym, 

jeśli chodzi o profil na Facebooku, bo tego też tutaj nie było wcześniej i pracujemy 

nad stroną internetową, żeby też móc jakby komunikować pewne zmiany, problemy 

lub istotne sprawy. No i teraz jeśli chodzi o te sprawy kadrowe, no to tak jak 

wspomniałam udało się pozyskać więcej godzin urologa, okulisty, nowego pana 

doktora neurologa. Natomiast, no nie ukrywam, że cały czas największym 

problemem jest POZ z naciskiem na Mąkowarsko. Gdzie po prostu na wszelkie 
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ogłoszenia, nasze zapytania, wszystkie ścieżki kanałów prywatnych poprzez, że tak 

powiem pracowników i tak dalej kończą się fiaskiem i zainteresowania po prostu nie 

ma. To nie jest kwestia jakiś tutaj rozmów i fiaska na tym etapie, tylko po prostu nie 

mamy nawet z kim rozmawiać. Na tę chwilę, rynek pracy tak niestety wygląda. 

Natomiast gdzieś tam jeśli chodzi o Mąkowarsko zielone światełko w tunelu widzę, 

natomiast żeby mówić coś więcej to myślę, że to jest kwestia grudnia, chyba że po 

drodze znajdziemy jeszcze inne sposoby. Jeśli chodzi o Koronowo to tam też 

uważam, że kadry trochę nam brakuje. Jeśli chodzi o obsadę lekarską, natomiast no 

też wszystkiego na raz się nie da zrobić. W tej chwili też lekarz jakby tutaj z 

Koronowa jest oddelegowany na 2 dni do Mąkowarska, żeby tam tych pacjentów, 

którzy rzeczywiście z dojazdem mogą mieć problem, mogą być po prostu na miejscu 

przyjęci i też posiłkujemy się tak pielęgniarkami, które mają uprawnienia do 

wystawiania recept, żeby takie recepty w Mąkowarsku przedłużać i odciążać 

troszeczkę tą kadrę lekarską. Ponieważ na rynku pracy jeśli chodzi o pielęgniarki też 

jest pewien problem, to myślę, że tutaj no możemy się pochwalić, że udało nam się 

dwie panie pielęgniarki pozyskać. Jedna już pracuję, druga przyjdzie od 

października, no pani pielęgniarka, która już pracuje też ma uprawnienia do tych 

recept, więc też tutaj nas dosyć mocno odciąża. Jeśli chodzi o lekarzy no to tutaj te 

oczekiwania finansowe w nocnej świątecznej opiece lekarskiej rzeczywiście są 

problemy, dlatego że nocna i świąteczna opieka jest finansowana na pewnym 

poziomie i no jakby aktualne te oczekiwania przekraczają już po wyszacowaniu te 

finanse, które dostajemy z NFZ-u. Jeśli chodzi o takie sprawy kadrowe, no to też w 

międzyczasie mieliśmy jakby ustawowe podwyżki dotyczące tych najniższych 

wynagrodzeń w sektorze tutaj podmiotów leczniczych, no tutaj wszystko tak jak 

przepisy nakazują się zadziało i pensje rzeczywiście do tych poziomów, które muszą 

zostały zrównane. Ważną taką dla mnie sprawą kadrową jest fakt, iż ogłoszony 

został, również to jest wymóg ustawowy, konkurs na zastępcę dyrektora do spraw 

medycznych, ponieważ nie jestem lekarzem, takiego zastępcę mieć muszę, 

natomiast tutaj również zainteresowania nie było. Jesteśmy w tej chwili, do 20 było 

składanie ofert i niestety tych ofert nie było, także konkurs został unieważniony i w 

najbliższym czasie zostanie powieszony po raz kolejny. Z istotnych informacji 

również zawiązały się u nas w SPZOZ-ie związki zawodowe w miesiącu maju 27, 

chyba o ile dobrze pamiętam konkretnie, no i mieliśmy też dosyć dużą kontrolę z 

Państwowej Inspekcji Pracy, gdzie też wszelkie ręce na pokład i pewne rzeczy przy 
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okazji kadrowe gdzieś tam mocno postaraliśmy się pchnąć do przodu i nie tylko 

rozwiązać problemy, ale gdzieś szukać jakiś nowych planów jak to powinno 

funkcjonować. No i teraz ze spraw kadrowych, oczywiście pewnie znana Państwu 

wszystkim kwestia strajków tutaj w sektorze ratownictwa medycznego, istotne jest to, 

że w piątek odbyło się spotkanie tutaj z Dyrektorem Zarządzania Kryzysowego i 

Bezpieczeństwa w Urzędzie Wojewódzkim. Za wcześnie jest żeby tutaj mówić, 

natomiast zgłoszone zostały postulaty i jakby nasze tutaj prośby i pomysły czego 

oczekujemy jakby, żeby tutaj wybrnąć z tej sytuacji. Natomiast na chwilę obecną 

jeszcze mówię jest za wcześnie, żeby tutaj podejmować jakieś kroki w tym kierunku i 

tak chyba w zasadzie z takich.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo 

Pani Dyrektor. Myślę, że, Szanowni radni, czy Państwo mają tu do Pani dyrektor 

jakieś pytania w zakresie działalności SPZOZ-u? Myślę, że to będzie się na bieżąco 

rodziło. Dziękujemy Pani serdecznie za fatygę, za dzisiejszą obecność, że Pani 

zechciała się nam przedstawić. Życzymy powodzenia w tej działalności, no i zdrowia 

przede wszystkim, tak to jest cenne. Dziękujemy bardzo. Szanowni Państwo radni 

wracamy do naszego punktu zapytania, wnioski, informacje. Bardzo proszę, Pani 

radna Ewa Szymańska, tak po kolei proszę się zgłaszać.  

 

Radna Pani Ewa Szymańska - Mam dwa wnioski. Pierwszy dotyczy projektu 

i rozbudowy Zespołu Szkół w Wierzchucinie Królewskim. Na jakim etapie jest projekt 

rozbudowy Zespołu Szkół w Wierzchucinie Królewskim? Nadmieniam, że 

z początkiem roku 2021 w budżecie gminy zostały zabezpieczone środki finansowe 

na wyżej wymieniony projekt, mamy koniec sierpnia i mam takie pewne obawy czy 

zostanie on całości wykonany? Czy nie będzie takich sytuacji jak w latach 

poprzednich, że środki zostały do budżetu wprowadzone na dany rok, a niestety 

projekt nie został zrealizowany? Drugi wniosek dotyczący: "budowa i projekt drogi 

Wiskitno- Huta". Zwracam się z ponownym wnioskiem o wprowadzenie do budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2021 zadania inwestycyjnego pod nazwą: "projekt i budowa 

drogi Wiskitno- Huta". Nadmieniam, że w roku 2019 jak i 2020, również składałam 

wniosek z szerokim uzasadnieniem dotyczący rozbudowy drogi z Wiskitna do Huty, 

który został, oczywiście nie ujrzał światła dziennego ani w roku 2019 ani w roku 

2020.  
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Pan radny 

Olech Raddatz, bardzo proszę.  

 

Radny Pan Olech Raddatz - Ja wziąłem ze sobą na dzisiejszą sesję 3 odpowiedzi 

Pana burmistrza na moje pisma, na moje wnioski właśnie dotyczących inwestycji 

drogowych. Chodziło tu o ulicę Jeziorną, która już była zaczęta w jakimś tam 

zakresie, ulica Tyrakowskiego jest tam też nalewka  asfaltowa. Po rozmowach 

z Panem burmistrzem napisałem następny wniosek o wprowadzenie do budżetu 

ulicy właśnie tej Tyrakowskiego i ulicy Krótkiej, ponieważ będzie remont ulicy 

Dworcowej to jest powiatowa i to jest połączenie z ulicą, ulica Krótka łączy się  

z drogą powiatową i krajową. Proszę Państwa, otrzymywałem odpowiedzi, że nie 

uwzględnimy tego lub uwzględnimy w późniejszym terminie, w następnych latach 

budżetowych, a ostatnia odpowiedź, że nie zdąży się wykonać projektu, była to 

odpowiedź z lipca. A co się stało, Proszę Państwa, na sesji nadzwyczajnej ostatnio? 

Do tego chciałbym wrócić. Nie wprowadza się takich dróg, o których wszyscy wiemy, 

rozmawiamy na komisjach, na tych ulicach Tyrakowskiego na tym były komisje 

różne, komisja zdrowia to opiniowała 7 radnych, chciała tutaj Pani radna Szymańska 

mówimy o drodze Wiskitno- Huta, a na sesji nadzwyczajnej, Proszę Państwa, 

wprowadzono 3 drogi: dwie drogi w Starym Dworze i 1 drogę Witoldowo- 

Nowaczkowo. Nawet nie ma numeru tej drogi. Jak wszyscy wiemy przed sesjami 

nadzwyczajnymi nie spotykamy się radni na komisjach i tego nie omawiamy. Nieraz 

się zdarzało, że omawialiśmy to przed samą sesją i Proszę Państwa, ja chciałbym 

się spytać Pana burmistrza. Niech nam Pan burmistrz powie jak to się stało, że na 

nasze wnioski się odpisuje, że się nie zdąży wykonać projektu, a tutaj się 

wprowadza jakby boczną furtką, przy okazji, bo głosujemy zawsze zmiany 

w budżecie, to jest jedna uchwała, wprowadza się takie drogi. Nie wiem czy Państwo 

radni w ogóle wiedzą gdzie są te drogi, bo nie przedstawiono nam żadnych mapek, 

niczego przed sesją. Nie wiem, może pytanie do Państwa radnych, czy Państwo 

wiedzą nad czym głosowaliśmy? No nie widzę lasu rąk, no i się nie dziwię, bo nam 

tego nie przedstawiono. Więc Panie burmistrzu może Pan mi wyjaśni, że 

w Mąkowarsku nie zdąży się zrobić projektu tych dwóch krótkich dróg, to są: jedna 

dwustumetrowa i druga, a tutaj się zdąży. Panie burmistrzu jak to jest?  
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - To jeszcze Pan 

burmistrz będzie w odpowiedziach udzielał odpowiedzi, tak, a w tej chwili składamy 

wnioski.  

 

Radny Pan Olech Raddatz - Nie to jest w punkcie Informacja teraz mówię, może 

Pan by udzielił nam informacji, że dlaczego się nie zdąży zrobić projektu dróg 

w Mąkowarsku, a zdąży się zrobić projekt dróg i wprowadza się go na sesji 

nadzwyczajnej. Widocznie są to nadzwyczajne drogi i tam zdąży się zrobić projekty?  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Ale odpowiedzi są  

w późniejszym punkcie Panie radny, tak?  

 

Radny Pan Olech Raddatz - No dobrze to poczekam na odpowiedź.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - To bardzo proszę 

będę zobowiązana. Bardzo proszę, jeszcze Pan Radny.  

 

Radny Pan Olech Raddatz - Jeszcze nie skończyłem mam jeszcze jeden wniosek. 

Więc zwracam się w tej sytuacji ponownie z wnioskiem o wprowadzenie do budżetu 

Gminy Koronowo na 2021 rok zadania inwestycyjnego: "budowa drogi ulicy księdza 

Tyrakowskiego oraz ulicy Krótkiej w Mąkowarsku.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Pan radny 

Piotr Mitera, bardzo proszę. 

  

Radny Pan Piotr Mitera - W związku z rozbudową osiedla mieszkaniowego 

Gościeradz Kopalnia zgłaszam wniosek o wprowadzenie zadania inwestycyjnego do 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2022 pod nazwą: "rozbudowa sieci wodociągowej 

zapewniającej dostawę wody do działek 140 oraz 141 w Gościeradzu". Inwestycja ta 

zapewni dostawy wody do większej ilości budynków mieszkalnych na cele socjalno-

bytowe oraz ochrony przeciwpożarowej.  

W trosce o bezpieczeństwo i komfort użytkowników ścieżki rowerowej 

wiodącej przez most kolejki wąskotorowej zwracam się z wnioskiem o ponowne 
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przeprowadzenie prac konserwatorskich polegających na zabezpieczeniu, 

konserwacji drewnianej nawierzchni mostu. Poprzednia interwencja w tej sprawie 

miała miejsce 30 września 2020 roku. Stan nawierzchni jest zły co skłania do 

stwierdzenia, że prace konserwatorskie powinny być wykonywane minimum raz w 

roku.  

W związku z planowanym drugim etapem przebudowy plaży w Pieczyskach 

składam wniosek o uwzględnienie poniższych uwag: droga techniczna jest zbyt 

stroma i wąska aby właściwie spełniała swoją funkcję. Proponuję aby zastąpić ją 

zejściem dostosowany dla osób z niepełnosprawnościami. Krawężnik wokół boisk do 

piłki siatkowej, krawężniki wokół boiska do piłki siatkowej znajdują się w zbyt bliskiej 

odległości do pola gry i mogą być przyczyną groźnych kontuzji. Proponuję aby 

zasłonić bezpieczną powłoką z tworzywa sztucznego. Krawężniki z kostki granitowej 

oddzielającej piasek od trawy na placu zabaw nie spełniają swojego zadania. 

Proponuję aby zastąpić je wyższą przegrodą z funkcją siedzenia.  

Składam zapytanie: czy samochód zakupiony przez Gminę Koronowo będzie 

wykorzystywany dla dzieci ze szkoły specjalnej? Czy dojazdy będą zorganizowane 

tak, aby uczniowie mogli uczestniczyć we wszystkich zajęciach terapeutycznych, 

które przysługują im z orzeczenia? W nowym roku szkolnym zajęcia w Zespole 

Szkół w Koronowie będą odbywały się w godzinach od 8:00 do 15:05 o czym 

burmistrz był powiadomiony pismem Dyrektora Zespołu Szkół w Koronowie. Czy ta 

kwestia została uwzględniana przy organizacji dojazdów dzieci?  

W związku ze zmianą stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składam zapytanie o ilość nowych deklaracji złożonych do Urzędu Miejskiego 

w Koronowie w okresie do 25 sierpnia 2021 roku. Proszę o wskazanie jaki procent 

nowo złożonych deklaracji posiada ulgę za posiadanie kompostownika oraz w jakim 

stopniu wpływa to na koszty gospodarowania odpadami komunalnymi.  

W związku z niejasną sytuacją dotyczącą ustalenia własności gruntów pod 

dnem Zalewu Koronowskiego składam zapytanie: czy Gmina Koronowo uzyskała 

stosowne pozwolenia na kąpieliska w Koronowie Pieczyskach na rok 2022?  

Składam zapytanie: na jakim etapie znajduje się sprawa zadłużenia Gminy 

Koronowo wobec Wspólnoty Mieszkaniowej Samociążek 7 Szkoła? Zadłużenie 

powstało wskutek przeprowadzenia inwestycji wymiany pokrycia dachowego na 

budynku, w którym znajdują się pomieszczenia świetlicy wiejskiej.  
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Czy prawdą jest, że w toku postępowania sądowego Gmina Koronowo 

otrzymała sądowny nakaz spłaty zadłużenia po czym wniosła o odwołanie od decyzji 

do sądu? Jakie dodatkowe koszty może ponieść Gmina Koronowo w przypadku 

kiedy sąd ponownie uzna rację wspólnoty?  

Ostatnie. Składam zapytanie: na jakim etapie znajduje się proces tworzenia 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Koronowie? Budzenie potencjału Gminy Koronowo 

nie może odbyć się bez udziału młodzieży. Bądźmy mądrzy mądrością innych.  

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Kto 

jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać głos? Bardzo proszę, Pani radna 

Małgorzata Szymczak.  

 

Radna Pani Małgorzata Szymczak - Mam zapytanie, które dotyczy realizacji 

zadania inwestycyjnego czyli budowy drogi Nad Kanałem w sołectwie Samociążek, 

ponieważ spotykam się z licznymi pytaniami mieszkańców Samociążka, zwracam 

się z uprzejmą prośbą o udzielenie informacji na jakim etapie jest przygotowywanie 

projektu drogi Nad Kanałem w Samociążku i czym spowodowane jest opóźnienie, 

ponadto proszę o informację czy w projekcie uwzględniono progi zwalniające, co 

skutecznie powstrzyma kierowców przed pokonywaniem trasy ze zbyt dużą 

prędkością? Jeśli tak, to proszę o wskazanie ile i w jakim miejscu oraz kiedy 

rozpocznie się budowa drogi Nad Kanałem? I mam jeszcze dwa wnioski. Pierwszy 

z nich dotyczy nieodpłatnego przyznania pomieszczenia na prowadzenie 

działalności biurowej dla Stowarzyszenia Rowerowego "Rowerowe Koronowo". 

W imieniu członków tego stowarzyszenia zwracam się z wnioskiem o ponowne 

rozpatrzenie prośby dotyczącej nieodpłatnego przyznania stowarzyszeniu 

pomieszczenia, które to stanowić będzie miejsce spotkań zarządu i pozostałych 

członków, a także umożliwi przechowywanie dokumentacji. Nadmieniam, że 

stowarzyszenie zrzesza na dzień dzisiejszy 64 członków oraz prowadzi pełną 

dokumentację swojej działalności. Co jest istotne, nie prowadzi działalności 

gospodarczej, a środki na realizację zadań pochodzą ze składek członkowskich. Co 

warte jest podkreślenia, to stowarzyszenie, to odgrywa bardzo istotną rolę w Gminie 

Koronowo, ponieważ organizuje życie turystyczne, sportowe dla mieszkańców, 

kształtuje pozytywne wzorce osobowe, popularyzuje aktywny sposób spędzania 

czasu, promuje Miasto i Gminę Koronowo i reprezentuje Gminę uczestnicząc w 

zawodach nawet o zasięgu ogólnopolskim. Działając od 2017 roku stowarzyszenie 
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"Rowerowe Koronowo" może poszczycić się wieloma osiągnięciami, wśród których 

warto wymienić takie jak: wzrost zainteresowania aktywnością rowerową wśród 

mieszkańców Gminy Koronowo, zwiększeniem propozycji ofert imprez o charakterze 

sportowo-rekreacyjnym na terenie gminy poprzez organizację wydarzeń dla lokalnej 

społeczności. W związku z powyższym bardzo proszę o pozytywne rozpatrzenie 

tego wniosku. I jeszcze jeden wniosek, który dotyczy dbałości o nowopowstałą 

inwestycje czyli o Pumptrack. Zwracam się z wnioskiem o zwrócenie szczególnej 

uwagi w kwestii zadbania o nowopowstałą i przekazaną do użytkowania inwestycję 

w Gminie Koronowo jaką jest tor rowerowy typu Pumptrack. Nadmieniam, że moje 

obawy wynikają z obserwacji obiektu oraz rozmów prowadzonych z zarządcą, 

pracownikami Miejsko-Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji, a także 

z użytkownikami obiektu. Takie zachowania jak: spożywanie alkoholu, palenie 

tytoniu, korzystanie z toru osób nietrzeźwych, jazda tak zwana "pod prąd" 

stwarzająca zagrożenie, zabrudzanie i zaśmiecanie terenu, dzieci pozostawione bez 

opieki, wchodzenie na tor i schodzenie z niego w miejscach niedozwolonych, brak 

kasku nie powinny mieć miejsca na terenie obiektu. W celu zadbania o Pumptrack 

sugeruję założenie monitoringu, systematyczną dbałość o teren oraz 

bezpieczeństwo użytkowników, reagowanie na zachowania niezgodne 

z regulaminem i mając na uwadze powyższe proszę bardzo o pozytywne 

rozpatrzenie tego wniosku.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo. 

Pan radny Maciej Szlagowski.  

 

Radny Pan Maciej Szlagowski - Ja mam dwa zapytania. Pierwsze zapytanie 

w sprawie remontów placów zabaw na terenie Gminy Koronowo. Składam 

zapytanie: na jakim etapie jest planowanie remontów placów zabaw na terenie 

Gminy Koronowo? Z informacji uzyskanej na komisji finansów od Pani Dyrektor 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury wynika, że przeprowadzono audyt i określono 

koszty finansowe w kwocie około, zaokrąglając w górę, 500.000,00 zł oraz 

przekazano dokumentację do Burmistrza Koronowa, w związku z tym składam 

zapytanie: kiedy zostanie zaplanowane wyżej wymienione zadanie? Czy będzie to 

zadanie inwestycyjne, czy będzie to remont ze środków bieżących? I drugie 

zapytanie w sprawie budowy parkingu przy Szkole Podstawowej nr 1 w Koronowie, 
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składam ponownie, gdyż nie uzyskałem odpowiedzi na moje zapytanie z sesji 

marcowej zapytanie o realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: "budowa 

parkingu przy Szkole Podstawowej nr 1 w Koronowie", na jakim etapie realizacji jest 

wyżej wymienione zadanie? Proszę podać dokładną lokalizację budowy, planowaną 

budowy parkingu. Czy parking będzie dostępny dla ogółu mieszkańców czy tylko dla 

pracowników Szkoły Podstawowej numer 1 w Koronowie?  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję i o głos 

prosił również Pan radny Wojciech Orliński.  

 

Radny Pan Wojciech Orliński - Chciałbym uzyskać informację na temat rozbudowy 

sieci wodociągowej w Lucimiu. No mamy 2021, prawie w centrum Lucimia, a 

niektórzy mieszkańcy nie mają wody, nie słychać nic na ten temat, nic się nie dzieje.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Pan radny 

Patryk Bociek, bardzo proszę.  

 

Radny Pan Patryk Bociek - Mam wniosek o treści: "na prośbę mieszkańców 

Więzowna składam wniosek o wycinkę chwastów i usunięcie nadmiaru ziemi 

znajdującej się przy rowie melioracyjnym naprzeciwko świetlicy wiejskiej. Sprawa 

została przedstawiona na ostatnim zebraniu wiejskim.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. 

Przepraszam, nie widziałam, bo Pan radny Maciej zasłania Panią radną Mirosławę 

Holkę, dlatego bardzo proszę, Pani Mirosława Holka ma głos.  

 

Radna Pani Mirosława Holka - Składam wniosek, to znaczy ponawiam wniosek, 

w sprawie naprawy chodnika na ulicy Szkolnej we Wtelnie, należy również przyciąć 

drzewa i krzaki oraz oczyścić i utwardzić pobocze. Jest to konieczne, ponieważ 

jezdnia jest tam wąska i samochody mijając się z autobusem muszą zjeżdżać na 

chodnik. Tutaj dostałam, otrzymałam zapewnienia od Pana kierownika, że we 

wrześniu chodnik zostanie przełożony, naprawiony, ale również tutaj należy się 

pochylić nad tym poboczem. Kolejny wniosek: proszę o naprawę drogi na ulicy 

Szkolnej we Wtelnie tuż za końcem asfaltu. Drugie: proszę o wycinkę krzaków na 
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ulicy Pałacowej we Wtelnie. Kolejny wniosek to jest: ponownie wniosku 

o uporządkowanie terenu przy grobowcu rodziny Beck, jest to działka nr 173 we 

Wtelnie. Krzaki zostały powycinane przez druhów OSP Wtelno należy je usunąć 

oraz naprawić dach kaplicy.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo. Kto 

jeszcze z radnych prosi o głos? Bardzo proszę, Pan radny Stanisław Gliszczyński.  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński -W związku z tym, że to 2 miesiące już minęło 

od ostatniej sesji to się troszeczkę nazbierało i zacznę od pytań, które przesłano 

mailowo. Zwracam się z prośbą o zadanie pytania Panu burmistrzowi, pytań na 

najbliższej Sesji Rady Miejskiej w Koronowie. Pierwsze: czy podczas konkursu na 

Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie kandydaci prezentowali 

koncepcję funkcjonowania jednostki w trakcie trwania kadencji, jeśli tak to czy taka 

koncepcja jest ogólnodostępna czy realizacja koncepcji jest w jakikolwiek sposób 

weryfikowana przez Burmistrza Koronowa? Drugie pytanie: jaki jest program 

wydarzeń plenerowych organizowanych lub współorganizowanych przez M-GOK? 

Poproszę o plan na okres czerwiec-wrzesień 2021. Trzecie pytanie: jakie stałe formy 

zajęć odbywają się w M-GOK-u? Jaka jest liczba uczestników poszczególnych 

zajęć? Poproszę o dane na koniec czerwca 2021 r. Czwarte: ile osób jest obecnie 

zatrudnionych w M-GOK-u nie uwzględniając pracowników świetlic wiejskich? Ile 

osób odeszło w ostatnim czasie z M-GOK-u od stycznia do 2021 roku? Ile osób 

znajduje się w okresie wypowiedzenia? Następne: od jakiegoś czasu w materiałach 

prezentowanych przez M-GOK w Internecie pojawia się nowe logo. Proszę 

o informację ile kosztowało przygotowanie nowego logo? Czy był przeprowadzony 

jakiś konkurs? Kto jest autorem logo? Następne pytanie: jaki jest budżet MGOK-u na 

rok 2021? Jak zmienił się w stosunku do lat 2015-2020? Następne: czy w tym roku 

odbędzie się jarmark cysterski i inscenizacja bitwy z Krzyżakami pod Koronowem, 

jeśli nie to jakie są tego przyczyny? Czy w roku, w tym roku odbędzie się choć jedna 

edycja "Ari na Plaży", jeśli nie to jakie są tego przyczyny? Następne: czy planowana 

jest organizacja dożynek Gminnych? Następne pytanie: czy został już wybrany 

myślę, że to będzie najłatwiejsze odpowiedź na to pytanie, następne pytanie: czy 

został już wybrany wykonawca remontu budynku, w którym znajdował się 

dotychczas Punkt Informacji Turystycznej? Ile przetargów, bądź zapytań związanych 
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z tym remontem odbyło się do tej pory? Następne: kiedy zostanie zrealizowana 

przebudowa lub remont ulicy Henryka Sienkiewicza w Koronowie? Następne: Jakie 

inwestycje, zakupy, bądź remonty miały miejsce na terenie świetlic wiejskich od 

rozpoczęcia kadencji Pani Dyrektor M-GOK-u? Proszę o podanie wartości inwestycji 

z podziałem na: świetlice, zakres wykonanych prac, zakupów. Następne: jakie 

inwestycje, zakupy, remonty miały miejsce w siedzibie M-GOK-u przy ulicy Szosa 

Kotomierska 3? Proszę o podanie zakresu pracy, wartość prac i zakupów. Następne 

pytanie: jakie są dalsze losy dawnej stołówki w budynku przy ul Szosa Kotomierska 

3? Czy po sprzątnięciu w czynie społecznym w 2019 r były tam jakieś inwestycje lub 

remonty? Czy któreś z pomieszczeń zostało w jakikolwiek sposób 

zagospodarowane? Następne: Dlaczego w trakcie uroczystości kościelnych 15 

sierpnia Pan burmistrz oraz spora część gości nie stosowała się do obostrzeń 

epidemicznych i nie zakrywała ust oraz nosa maseczką? Oraz jaka orkiestra dęta 

uświetniła tę uroczystość? Ile liczyła osób i jaki był jej koszt? I ostatnie pytanie, które 

przysłano mi mailem: czy pracownicy jednostek organizacyjnych gminy oraz zakładu 

komunalnego mogą korzystać z samochodów służbowych w celach prywatnych, jeśli 

tak to na jakich zasadach się to odbywa? Czy podpisują stosowne umowy? Ilu 

pracowników korzysta z samochodów służbowych do celów prywatnych? I pytania z 

mojej strony, kolejne: co było powodem nie przeprowadzenia konkursu na Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Buszkowie? Czy był tylko jeden kandydat i czy prawdą jest, 

że działanie to jest związane z nepotyzmem? Następne pytanie: w piśmie numer 

sygnatury GGK 7221.2.10.2021 zobowiązał się Pan do naprawy wiaty przystankowej 

w Nowym Dworze podając termin wykonania cytuję: "do końca listopada bieżącego 

roku", w imieniu mieszkańców pytam co jest powodem niewykonania tych prostych 

czynności do dzisiaj? Następne pytanie: do dzisiaj nie otrzymałem odpowiedzi na 

wniosek w sprawie sytuacji dotyczącej wywozu nieczystości ciekłych 

z przydomowych oczyszczalni ścieków, co w tej sprawie wiadomo? Następne: jaki 

jest aktualnie stan środków na kontach gminy? Ile środków jest na lokatach, jakich 

i na jakich warunkach? Następne pytanie: czy Gmina Koronowo przyjmie pomoc 

w formie dotacji celowej od Powiatu Bydgoskiego na naprawę przepustu 

w Gościeradzu pod ścieżką rowerową w kwocie 25.000,00 zł, jeżeli nie to z jakich 

powodów? Następne pytanie: proszę o przedstawienie i przekazanie harmonogramu 

prac związanych z bieżącym utrzymaniem dróg za pierwsze półrocze 2021 roku od 

stycznia do czerwca i plan na drugie półrocze 2021 czyli od lipca do grudnia. 
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Następne pytanie: czy wykonano już jakieś remonty w świetlicach wiejskich oraz 

placach zabaw na terenie Gminy Koronowo, jeżeli tak to proszę o wykaz i informację 

gdzie wykonano, jakie prace zostały wykonane i za jaką kwotę? Następne pytanie: 

do dzisiaj nie otrzymałem odpowiedzi na zadane pytanie w dniu 30 czerwca na sesji 

w sprawie ilości osób, które nie otrzymały żadnej nagrody, pojawia się taka 

odpowiedź w przestrzeni publicznej jednak ja jej nie otrzymałem. Co jest tego 

powodem? Nie ma jej również w BIP-ie. Czy mogę ją dzisiaj otrzymać? Aby tutaj 

pomóc w sprawnym odszukaniu podaję sygnaturę pisma FB.1431.4.2021 z dnia 5 

lipca 2021 roku. Pytanie następne: w związku z podejrzeniem naruszenia przepisów 

ustawy o ochronie danych osobowych proszę o odpowiedź na pytanie z jakiego 

powodu i na podstawie jakich przepisów opublikowano na BIP moje dane adresowe? 

Proszę o szczegółową odpowiedź w oparciu o aktualnie obowiązujące przepisy 

prawa. Kolejne pytanie: ile było wyjazdów gospodarczych jednostki OSP Koronowo 

na plażę w Koronowie Pieczyskach celem podlewania trawy na nowej inwestycji 

zagospodarowanie plaży, przed jej otwarciem i po jej otwarciu? Jakie z tego tytułu 

poniesiono koszty? Ile podobnych wyjazdów było na inwestycję pod nazwą 

Pumptrack? Następne pytanie: co jest powodem nie uruchomienia fontanny na 

rynku? Z jakiego powodu nie uprzątnięto tej fontanny ze śmieci i bloczków 

betonowych, które pozostały po dekoracjach świątecznych z okazji Świąt Bożego 

Narodzenia? Kolejne pytanie: ilu członków liczy orkiestra dęta działająca przy M-

GOK w Koronowie oraz ilu jest zatrudnionych instruktorów? Kiedy będzie 

zatrudniony kapelmistrz? Jakie koszty ponieśliśmy od stycznia do sierpnia 2021 roku 

na orkiestrę? Kolejne zapytanie: zwracam się z zapytaniem dotyczącym rozliczenia 

środków z budżetu gminy wykorzystanych od 1 stycznia 2021 roku do 31 sierpnia 

2021 roku przez jednostki OSP z terenu Gminy Koronowo. Ile i na co wydatkowano 

z budżetu gminy w rozbiciu na poszczególne jednostki OSP? Ile i na co 

wydatkowane środki z budżetu w odniesieniu do stanowiska ochrony 

przeciwpożarowej, wynagrodzenie, zakupy i tym podobne? Jakie inwestycje 

wykonano w budynkach OSP z terenu Gminy Koronowo w okresie od stycznia do 

sierpnia 2021 oraz ile środków pozostało do wykorzystania na ochronę PPOŻ do 

końca roku 2021, na jakie konkretnie wydatki? I jeden wniosek: zwracam się 

z wnioskiem o uhonorowanie nagrodą pieniężną złotej i srebrnej medalistki Igrzysk 

Olimpijskich Tokio 2020 pani Igi Baumgart-Witan oraz złotej medalistki Mistrzostw 

Europy w MMA Pani Pauliny Kontnej. Panie te sposób znakomity promowały nasze 
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miasto czym zasłużyły na taką nagrodę. Myślę, że tak jak w innych nagrodach 

pytałem i dostałem w części odpowiedź, że nagrody te otrzymują pracownicy za 

zaangażowanie, kompetencje i dyspozycyjność to myślę, że tutaj za taką promocje 

jak najbardziej taka nagroda by się należała.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo. O 

głos prosiła również Pani radna Sławomira Polewana, bardzo proszę.  

 

Radna Pani Sławomira Polewana - W informacji na temat przygotowania szkół 

do nowego roku szkolnego, tam znalazła się informacja, że być może być zagrożone 

finansowanie zadań oświatowych to znaczy konkretnie, że brakuje pieniędzy na 

zapewnienie płac i chciałabym się po prostu zapytać czy rzeczywiście jak w roku 

ubiegłym będziemy szukać pieniędzy na zapewnienie płynności w finansowaniu 

zadań oświatowych? Również drugie zapytanie: czy w związku tym, że 

w październiku obchodzimy Święto Edukacji, czy po prostu Panowie burmistrzowie 

przewidują też po prostu podniesienie, że tak powiem, wysokości nagród dla 

dyrektorów placówek i czy w ogóle takie nagrody będą udzielane? Gdyż 

w porównaniu z innymi nagrodami, to te nagrody właśnie dla dyrektorów szkół są po 

prostu niskie, albo ich nie ma wcale. Kolejne zapytanie dotyczy moje: opracowania 

projektu i harmonogramu prac modernizacyjnych w SP nr 2, to właściwie jest 

wniosek, bo zapoznaliśmy się z treścią odpowiedzi na temat oczekiwanego remontu 

i modernizacji szkoły nr 2 i w związku z tym oczywiście zdajemy sobie sprawę, że 

budynek spełnia normy techniczne, tym niemniej wymaga remontu zarówno wnętrze 

budynku, zewnątrz, ale także i otoczenie i dlatego tutaj wnioskuję, że w związku 

z udzieloną informacją na temat Szkoły Podstawowej nr 2 wnioskuję o bezzwłoczne 

przeprowadzenie analizy zakresu niezbędnych prac modernizacyjnych budynku 

szkoły oraz opracowania projektu i harmonogramu prac modernizacyjnych tak, aby 

można w przyszłej perspektywie budżetowej uwzględnić czy to czy w jakiś inny 

sposób te prace, które mogłyby być ewentualnie w tym budynku wykonane. I jeszcze 

taki wniosek: na skwerze w pobliżu cmentarza parafialnego zawsze znajdował się 

kosz na śmieci niestety go usunięto i tam po prostu przy tej ławeczce zawsze pełno 

leży śmieci. Ja rozumiem, że tu chodziło o to prawdopodobnie, że ludzie wynoszący 

śmieci z cmentarza wyrzucali je do tego kosza gminnego, ale tym niemniej teraz to 
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wygląda jeszcze gorzej, bo jestem dosyć często na cmentarzu i jednak tamten kosz 

na śmieci, może jakiś tam większy, by się przydał.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję bardzo i 

Pan wiceprzewodniczący Bogusław Guziński.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Bogusław Guziński - Dwa wnioski, 

jeden już dzisiaj sygnalizowałem w czasie sesji. Wnoszę o zwiększenie nakładu 

finansowego na zakup walca drogowego do prac wykonywanych przez służbę 

drogową Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie. Najtańsze 

nowe maszyny tego typu kosztują ponad 400.000,00 zł, a pozycja w budżecie 

ustalona została na kwotę 170.000,00 zł co pozwoli na zakup jedynie używanej, 

mocno wyeksploatowanej maszyny. To jest jeden wniosek. Drugi: wnoszę 

o rozważenie możliwości ograniczenia tonażu pojazdów wjeżdżających na drogę 

gminną Dziedzinek- Mąkowarsko do 10 ton z wyjątkiem pojazdów rolniczych oraz 

docelowych. Uzasadniam to tym, że wymieniona droga jest wąska, dodatkowo 

sytuację pogarszają blisko rosnące drzewa. W tym roku doszło już do zderzenia 

dwóch ciężarówek w czasie gdy mijały się na tej drodze. Ja tutaj tylko mówię 

o rozważeniu możliwości, bo nie wiem czy takie ograniczenie będzie można 

wprowadzić z uwagi na to, że na realizację tej drogi otrzymywaliśmy dofinansowanie 

zewnętrzne i może tam jest taki warunek, że takich ograniczeń nie można 

wprowadzać. Dlatego proszę o rozważenie możliwości.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Bardzo 

proszę, jeszcze ponownie Pani radna Małgorzata Szymczak.  

 

Radna Pani Małgorzata Szymczak - Nasunęło mi się jeszcze jedno zapytanie, 

które dotyczy szkolnictwa w naszej gminie z racji tego, że sama jestem członkiem 

komisji oświaty oraz również nauczycielem z wieloletnim doświadczeniem. Czytając, 

wgłębiając się w sprawozdania, czy też informacje dotyczące przygotowania 

placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego, moją uwagę oraz 

mój niepokój zwrócił szczególnie, tutaj zwróciła szczególnie informacja dotycząca 

Szkoły Podstawowej nr 1 w Koronowie, gdzie Pani dyrektor boryka się z problemem 

na nowy rok szkolny, który polega na tym i tutaj przytoczę dosłownie te słowa Pani 
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dyrektor, że "brak w budżecie szkoły środków finansowych na realizację zalecanych 

w opiniach i orzeczeniach o niepełnosprawności zajęć z zakresu pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej na przykład zajęć dla dyslektyków, zajęć z gimnastyki 

korekcyjno-kompensacyjnej, czy z zajęć terapeutycznych oraz niewystarczające 

środki finansowe na wynagrodzenia pracowników". W związku z tym moje pytanie 

jest takie: czy właśnie tego typu problem dotyczy tylko tej jednej szkoły? Mam tutaj 

na myśli właśnie niemożność prowadzenia zajęć, właśnie typu takiego 

wyrównawczego, korekcyjno-kompensacyjnego, dla dzieci dla których te zajęcia 

powinny być przewidziane oraz przeprowadzone. Czy dotyczy to właśnie tej jednej 

placówki czy też pozostałych? Natomiast nie mamy tego, nie jest to zawarte 

w informacjach dyrektorów pozostałych placówek oświatowych z naszej gminy i czy 

nadal będziemy obojętni wobec tej sytuacji, gdzie nauczyciele, dyrekcja zmagają się 

z brakiem funduszy, a uczniowie wymagający wsparcia i pomocy nie otrzymują 

tego? Gdzie w takim razie jest ta wartość nadrzędna, czyli dobro dziecka? Bardzo 

proszę o odpowiedź, bo przecież wszyscy wiemy, że „takie będą rzeczypospolite 

jakie ich młodzieży chowanie”.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Ja również 

mam dwa wnioski w imieniu swoim oraz Rady Sołeckiej Tryszczyna. Proszę 

o interwencję Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie 

nadmiernego hałasu do biegającego z trasy szybkiego ruchu S5. Mieszkańcy 

Tryszczyna, a szczególnie części Tryszczyn - Doły wnoszą skargi na hałas 

dobiegający z trasy S5, wzmożony ruch samochodów jest słyszalny praktycznie 24 

godziny na dobę. Szczególnie uciążliwe jest to w godzinach wieczornych i nocnych. 

Ruch na tej trasie zwiększy się jeszcze bardziej z chwilą oddania do użytku 

pozostałych odcinków. Prosimy o interwencję by Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad podjęła zdecydowane działania w kierunku opracowania 

sposobu redukcji hałasu. I drugi wniosek: ponownie wnioskuję o utworzenie 

przystanku dla autobusu szkolnego w Tryszyczn - Kolonia dowożącego dzieci 

do Szkoły Podstawowej we Wtelnie. Pierwszy wniosek dotyczący tej sprawy 

złożyłam rok temu, obecnie kolejnym mieszkańcom zależy na tym, żeby przystanek 

autobusu szkolnego mieścił się przy ulicy Hamerskiego w Tryszczynie. Dziękuję 

bardzo. Czy jeszcze ktoś z Państwa radnych chciałby złożyć wniosek czy zapytanie? 

Nie widzę.  
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21. Składanie interpelacji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem przechodzimy 

do punktu 21, do składania interpelacji. Proszę kto z Pań, Panów radnych chciałby 

złożyć interpelację? Bardzo proszę, Pan radny Piotr Mitera.  

 

Radny Pan Piotr Mitera - Na początek chciałbym się odnieść do odpowiedzi 

na interpelację w sprawie harcówki. Uważam, że stwierdzenie, że interpelacja jest 

bezzasadna jest nietrafione, ponieważ rozwiązania, które zaproponował Pan 

burmistrz, to są tylko półśrodki niewiążące się z harcówką z prawdziwego zdarzenia, 

na którą harcerze nasi zasługują.  

I teraz przechodzę do interpelacji. W związku z faktem, że dotychczasowa 

tu korespondencja z ENEA S.A w sprawie dzierżawy działki numer 1/11 numer 

jednostki rejonowej G152 opisanej w księdze wieczystej by1b 0010 426 4/2 dotąd 

nie osiągnęła zamierzonego celu. Składam interpelację w sprawie uzyskania przez 

Gminę Koronowo wsparcia ze strony Wojewody Kujawsko-Pomorskiego oraz 

Starosty Powiatu Bydgoskiego w celu przeprowadzenia ponownych negocjacji 

dotyczących przejęcia przez Gminę Koronowo plaży w Samociążku. Plaża w 

Samociążku jest obiektem z ogromnym potencjałem turystycznym, posiada pomost 

zapewniający utworzenie bezpiecznego kąpieliska oraz budynki hangarów, które 

można byłoby wykorzystać dla celów ratownictwa wodnego. Budynki oraz pomost 

pozostawione bez opieki niszczeją. Jedyną możliwością zagospodarowania plaży 

oraz inwestowania w jej rozwój jest jej przejęcie i włączenia do zasobu gruntów 

gminnych.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Ja również mam 

jedną interpelację. Ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców postuluję 

o utworzenie przejścia dla pieszych w ciągu drogi wojewódzkiej nr 244 pomiędzy 

ośrodkiem zdrowia a apteką, umiejscowionych po przeciwnych stronach drogi, 

a mieszczących się na pograniczu Tryszczyna i Wtelna. Do ośrodka zdrowia 

w Tryszczynie przyjeżdża wielu pacjentów z okolicznych miejscowości. Wyjazd 

sprzed ośrodka zdrowia na drogę wojewódzką 244 jest uciążliwy ze względu na swe 
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położenie. Zarząd Dróg Wojewódzkich odmówił przebudowy tego skrzyżowania 

w przeszłości, ale przejście pieszo na drugą stronę ulicy do apteki jest jeszcze 

trudniejsze, bo nie ma nawet pasów, brak jest przysłowiowej zebry.  

Czy jeszcze ktoś z Państwa radnych chciałby złożyć interpelację? Bardzo proszę, 

Pan radny Maciej Szlagowski.  

 

Radny Pan Maciej Szlagowski - Ja mam dwie interpelacje i po kolei, pierwsza 

w  sprawie podjęcia działań przez Burmistrza Koronowa w celu instalacji sygnalizacji 

świetlnej na przejściu dla pieszych przy ulicy Pomianowskiego 3 w Koronowie. 

W imieniu i na rzecz poprawy bezpieczeństwa mieszkańców Koronowa składam 

interpelację o podjęcie działań przez Burmistrza Koronowa w celu instalacji 

sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych przy ulicy Pomianowskiego 3 

w Koronowie, to jest przy Centrum Handlowym "Stara Rzeźnia" i Polo Markecie. 

Interpelację uzasadniam faktem występowania częstych sytuacji niebezpiecznych 

na wyżej wymienionym przejściu dla pieszych. Dochodzi często do wymuszania 

pierwszeństwa przejazdu pomimo wejścia pieszego na pasy, co w końcu doprowadzi 

do wypadku z udziałem pieszego. Uważam, że sygnalizacja świetlna rozwiązałaby 

problem i zapobiegła ewentualnie tragedii z udziałem pieszego w przyszłości. To jest 

pierwsza interpelacja i druga: zwracam się z interpretacją o dofinansowanie zakupu 

nowoczesnego aparatu USG z kompletem głowic dla SPZOZ w Koronowie. 

W imieniu i interesie ogółu mieszkańców Gminy Koronowo zwracam się 

z interpelacją o dofinansowanie zakupu nowoczesnego aparatu USG z kompletem 

głowic dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

Potrzebę zakupu nowoczesnego aparat USG z kompletem głowic uzasadniam 

celowością zwiększenia ilości i poprawy dostępności usług medycznych 

świadczonych na rzecz mieszkańców przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej. W dobie trwającej pandemii koronawirusa nastąpiło zwiększenie ilości 

badań wykonywanych aparatem USG. Po uzyskanych informacjach od Dyrektora 

SPZOZ - u w Koronowie, proponuję dofinansowanie 75% wartości z budżetu Gminy 

Koronowo, a 25% wartości ze środków SPZOZ Koronowie. Oczywiście inne podziały 

dofinansowania, to prosiłbym Pana burmistrza i Panią dyrektor po prostu 

o porozumienie.  
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Czy jeszcze ktoś 

z Państwa radnych chciałby złożyć interpelację? Nie widzę.  

 

 

22. Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Zatem, Szanowni 

Państwo, przechodzimy do punktu 22 porządku obrad Sesji, do informacji 

z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie.  

Informacja została zamieszczona na platformie eSesja. Czy mają Państwo pytania 

do informacji? Nie widzę. 

Informacja stanowi Załącznik Nr 6 niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk  - Zatem Panowie 

burmistrzowie będą teraz odpowiadać, czy musimy zrobić, dobrze. Zatem, Szanowni 

Państwo, ogłaszam 5 minut przerwy celem przygotowania się Panów burmistrzów 

do odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. Dziękuję.  

Przewodnicząca obrad ogłosiła 5 minut przerwy. Po przerwie wznowiono obrady 

sesji. 

 

23. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Przechodzimy do 

punktu 23 porządku obrad, odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. Bardzo 

proszę, głos zabierze Pan wiceburmistrz Piotr Kazimierski.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Postaramy się mało 

wiele po kolei, na część na pewno będziemy odpowiadać również na piśmie, bo są 

bardzo, niektóre bardzo szczegółowe pytania. I tak może odnośnie do Pani radnej 

Szymańskiej. Jeżeli chodzi o projekt drogi Wiskitno- Huta i wprowadzenie 

do przyszłorocznego budżetu, to jak najbardziej będzie to jedno podejrzewam 

z wielu zadań, nad którymi będziemy rozmawiać na temat etapu tworzenia budżetu. 

Co do zaawansowania prac nad rozbudową szkoły w Wierzchucinie Królewskim, 

to komisja powołana przez burmistrza opracowała założenia przy udziale również 
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dyrektora szkoły, co powinna zawierać rozbudowa, w sobie rozbudowa szkoły. 

Na chwilę obecną trwają pracę nad wydaniem decyzji celu publicznego, jak tylko 

będzie ten dokument będzie ogłoszony przetarg na wykonanie tej dokumentacji już 

kompletnej. Bo to musi być jeden dokument, który musi być gotowy przed. Jeżeli 

chodzi o zapytanie Radnego raddatza i tutaj kwestie takie bardzo emocjonalne, ja to 

oczywiście w pełni rozumiem, z tym że Witoldowo i Nowaczkowo, to chciałbym 

zauważyć, że to nie jest nowe zadanie to jest zadanie, które w tym budżecie jest od, 

bodajże samego początku. Jest to zadanie, są to środki z funduszu sołeckiego, które 

były przekazane, a na ostatniej sesji nadzwyczajnej na pewno jak Pan radny 

zauważył, było bodajże rozstrzygnięcie przetargu, gdzie zabrakło środków 

na wykonanie wszystkich projektów. My jak najbardziej cenimy również 

zaangażowanie tutaj sołectw i ta sesja głównie też miała na celu zwiększenie 

środków na to, aby te projekty wykonać. To nie są nowe zadania. Co do ulicy 

Jeziornej, Tyrakowskiego, które Pan wymieniał wcześniej wiem też, że Pan 

burmistrz rozmawiał z Panią sołtys i będzie, bodajże też jest teraz zebranie 

1 września wiem, że jak najbardziej burmistrz chce, aby te zadania również były 

ujęte w przyszłorocznym budżecie o co też będzie zabiegał na tymże spotkaniu. 

Co do ulicy Tyrakowskiego, no ja powiem tak, my nie mamy dokumentacji 

technicznej tej drogi w urzędzie, więc tutaj może pytanie do poprzedniego burmistrza 

czy takowa dokumentacja była, czy czasem, no w jaki sposób ta droga powstała? 

Bo nie można wykonywać nakładek na drodze, która nie jest utwardzona więc, takie 

dziwne jak to powstało, także to może zostawię w takim zawieszeniu na chwilę 

obecną. Co do zapytań radnego Mitery. Jeżeli chodzi o konserwację mostu to był on, 

również część desek była w tym roku, bodajże wymienia na moście. 

Co do konserwacji, no materiał, z którego było wykonane, miał być dużo trwalszy niż 

okazuje się że jest, więc niestety, stety, ale prawdopodobnie te prace będą również 

wzmożone w przyszłym roku, aby ten most utrzymać w przejezdności dla 

użytkowników. Co do Pieczysk, droga techniczna jest za wąska. Droga techniczna 

jest w szerokości takiej, że spokojnie samochód, chociażby nawet zwożący scenę 

w miejsce gdzie zwyczajowo były "Arie na plaży" jest wystarczająca, spełnia ona 

wszystkie standardy. Więc nie bardzo rozumiem z czego wynika wniosek, że jest 

ona za wąska? Co do krawężników wokół boiska do siatkówki, też jak najbardziej 

na to patrzyliśmy, będziemy patrzeć jak to zrobić, żeby to zabezpieczyć. Aczkolwiek 

po turniejach, które się odbyły takowych sygnałów nie mieliśmy, aby gdzieś tam 
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powstawało jakieś niebezpieczeństwo. Co do samochodu dla dzieci, który został 

zakupiony przez gminę, to nie jest stricte tylko i wyłącznie dla dzieci, które uczą się 

w szkole specjalnej, ale dla, niestety, wielu dzieci z terenu naszej gminy, którzy 

niestety no musimy też dowozić i to niekoniecznie tym centralnym transportem. 

Jeżeli chodzi o uwzględnienie w dowozach, to też częściowo tak i częściowo nie, 

bo ten transport, który mamy i za który płacimy też jako gmina tym transportem 

autobusowym dowożone są dzieci również do pozostałych szkół, więc my też nie 

możemy zmusić innych dzieci do siedzenia dłużej i rodziców, żeby dzieci były na 

przykład godzinę dłużej w świetlicy po to, żeby gdzieś tam przedłużać im godziny 

powrotów. Co do ilości nowych deklaracji to odpowiemy na piśmie. Co do kąpieliska, 

będziemy składać takowy wniosek, on musi być zawsze złożony do końca roku, 

akurat tego roku, bo tutaj wychodzi nam możliwość prowadzenia kąpieliska. 

Będziemy jak najbardziej takowy wniosek składać, aby mieć zabezpieczone 

to miejsce jeżeli chodzi o Pieczyska.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Zapytanie Pana 

Mitery, 7 chyba numer to będzie: na jakim etapie sprawa wspólnoty Samociążek, czy 

prawdą jest, że został wydany nakaz zapłaty przez sąd? Tak. A gmina w związku 

z tym sprzeciw od nakazu zapłaty i sprawa trafiła do rozpatrzenia w trybie, tak 

zwanym zwykłym.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Jeżeli chodzi o Panią 

radną Szymczak i drogę Nad Kanałem, to tak naprawdę część tej drogi leży w strefie 

pośredniej ujęcia wody Czyżkówko. W tym miesiącu dostaliśmy decyzję 

środowiskową i tutaj będziemy, będzie wydłużony okres wykonania projektu 

do końca września. O ile się nie mylę i tak tutaj naciskamy na projektanta, aby ten 

projekt w tym terminie skończył, abyśmy mogli jak najbardziej tę drogę wykonać 

na czym nam wszystkim zależy. Co do "Rowerowego Koronowa", to też tak jak 

rozmawialiśmy tak jak odpowiedzieliśmy. No niestety nie mamy pomieszczenia, 

które moglibyśmy tutaj zaoferować. Wiemy jak bardzo "Rowerowe Koronowo" się 

angażuje w różne akcje i zależy nam tutaj jak najbardziej na dobrej współpracy, 

no ale jeżeli nie mamy czego dać, no to niestety, ale no nie możemy tego dać 

kolokwialnie, "z pustego i Salomon nie naleje". Co do zapytań radnego 

Szlagowskiego. Jeżeli chodzi o ten aparat USG, to było to też również przedmiotem 
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rozmów jeszcze, bodajże i komisji zdrowia i Rady Społecznej przy ZOZ - ie i tam 

również powiedzieliśmy, aby też, czy konieczność jest zakupu tego aparatu, 

zostawić nowo powołanemu dyrektorowi, czyli w tym wypadku Pani dyrektor, żeby 

również ona określiła, czy są takowe możliwości finansowe ze strony ZOZ - u jak 

również i potrzeby na zakup tego sprzętu, co jest tak naprawdę pilniejsze w jej 

ocenie. Jeżeli chodzi o parking przy Szkole Podstawowej Nr 1, to prace trwają. Nie 

mówimy tutaj o parkingu dla nauczycieli, mówimy tutaj o parkingu, który pozwoli 

na zwiększenie bezpieczeństwa dzieci, jak rodzice je przywożą. Sam jestem 

rodzicem dziecka i dowożę dziecko do Szkoły Podstawowej Nr 1 i tutaj muszę na 

przykład zaapelować, że po to wiszą wielkie tablice, żeby nie wjeżdżać 

samochodami na teren szkoły przywożąc dzieci, żeby ich nie wozić, a nie po to, żeby 

tam były tablice, jest projektant, pracuje nad tym aby zrobić to maksymalnie 

bezpiecznie, aby stworzyć kilka miejsc, gdzie rodzice spokojnie będą mogli 

spokojnie zaparkować, dzieci wysiądą na chodnik i w pełni bezpiecznie będą mogli 

dojść do szkoły. A nie tak jak to się odbywa bardzo często w tej chwili, że dzieci 

idące już boiskiem, gdzieś tam uciekają przed nadjeżdżającymi samochodami. Jeżeli 

chodzi o zapytanie radnego Orlińskiego co do sieci w Lucimiu, to tutaj jest bodajże 

umowa z zakładem i tę inwestycję wykonywać będzie Zakład Gospodarki 

Komunalny i Mieszkaniowej. Co do rowu w Więzownie.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Powiem w ten 

sposób: potwierdzam, że na zebraniu wiejskim w miejscowości Więzowno został 

podniesiony temat chwastów na działce, nie gminnej, działce prywatnej i naniesionej 

tam ziemi z rowu melioracyjnego, przy czym w pierwszym rzędzie zwrócimy się 

oczywiście do właściciela działki o uporządkowanie terenu. Tyle, że jeżeli właściciel 

działki wyraził tę zgodę warunkowo, tej osobie, która tam tych czynności dokonała, 

no to będzie musiała ta osoba to usunąć, tak.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Co do zapytania Pani 

radnej Holki. Naprawa chodnika we wrześniu z tego co wiem jest to ujęte 

w harmonogramie i będzie naprawione we wrześniu. Myślę, że również uda nam się 

namówić zarząd dróg, aby również ten kawałek wzmocnić, żeby tam nie było 

problemu. Co do uporządkowania terenu, no to będziemy rozmawiać wtedy 

z  zakładem jakby tutaj to zrobić, aby to uprzątnąć. Co do pytań radnego 
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Gliszczyńskiego, powiem szczerze nie wynotowałem wszystkich, bo zadawał ich 

bardzo długo, bardzo dużo. Ubolewam, że nie zadawał ich na komisji. Ale domyślam 

się, że nie było wtedy kamery, więc ciężko było te pytania zadawać. W każdym bądź 

razie powiem tak jadąc tyle co zdążyłem zanotować. Jaki jest program różnych 

imprezę M-GOK - u? Było to również omawiane chociażby na komisji kultury, był 

pełen program, który jest przewidziany do realizacji, oczywiście był on również 

bardzo płynny z racji obostrzeń, które panowały. Odnośnie zajęć w M-GOK - u 

zapraszam Pana radnego 27 teraz do Synagogi, M-GOK organizuje takie targi 

i będzie pokazany pełen aspekt działania, jakie zajęcia, na co można dziecko 

zapisać, jakie formy kulturalne działają. Więc bardzo serdecznie zapraszam, będzie 

również Pan mógł wyczerpująco osobie, która do Pana pisze maile odpowiedzieć. 

Co do ilości pracowników, w ciemno nie powiem, więc tu odpiszemy na piśmie. Jaki 

jest budżet? No to myślę, że też spokojnie jest Pan w stanie to znaleźć w budżecie, 

bo to jest żadna tajemnica. Nawet dzisiaj pracowaliśmy na nim więc mógł Pan 

spokojnie na to pytanie odpowiedzieć, ale również odpowiemy. Czy będą dożynki? 

Tak, będą dożynki 11 września, serdecznie zapraszamy. Jeżeli chodzi o "Arie na 

plaży" tu już odpowiadaliśmy również na to pytanie na komisji kultury i oświaty, 

niestety jest bardzo utrudniona organizacja tej formy wystawienniczej. Mianowicie 

Pan Smęda, jeżeli nas ogląda to gorąco pozdrawiam, zawsze przykłada bardzo dużą 

staranność, aby artyści, którzy występują również reprezentowali wysoki poziom, 

gdyż to wydarzenie cieszy się bardzo dużą popularnością i sam zawsze na każdym 

kroku powtarzał jak rozmawialiśmy o tegorocznych imprezach, że zorganizowanie, 

zapewnienie możliwości, że dany artysta przyjedzie przy tych obostrzeniach, jak 

rozmawialiśmy nie było takiej możliwości, poza tym tego typu wydarzenia 250 osób, 

ja powiem tak, my tam mieliśmy zawsze całą plażę, ludzie zjeżdżali autobusami 

z całego województwa. No to powiem szczerze myślę, że smak i jakość tego 

wydarzenia by strasznie ucierpiała, jeżeli mielibyśmy ograniczyć uczestnictwo osób 

do 250 myślę, że to straciłoby swój czar i swój urok. Jeżeli chodzi o przetarg na 

Punkt Informacji Turystycznej, to chciałbym Pana uspokoić, jest podpisana umowa, 

jest wykonawca, jest przekazany plac budowy to wszystko można spokojnie znaleźć 

na Biuletynie Informacji Publicznej. Myślę, że jeszcze w przyszłym tygodniu 

w cudzysłowie powiem, "zaczną się pracę i zacznie się bałagan" związane 

z pierwszymi etapami czyli z rozbiórką. Kiedy remont Sienkiewicza? Mamy projekt, 

będziemy działać w tym temacie, aby rozpocząć te prace jeszcze w tym roku. Jeżeli 
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chodzi o remonty w świetlicach, to odpowiemy na piśmie. Jeżeli chodzi o remont w 

siedzibie to również Pana serdecznie zapraszam wiem, że własnym sumptem 

wszystkie pracownie są odmalowane, posprzątane, są odnowione meble, bardzo 

serdecznie zapraszam, żeby tylko nie pytać, ale również to miejsce odwiedzić, 

byłoby też łatwiej na co niektóre pytania szybciej poodpowiadać. Co tu mamy 

jeszcze? Odprowadzanie ścieków, to wtedy jeżeli twierdzi Pan, że tego nie dostał 

to wyślemy ponownie harmonogram. Jeżeli chodzi o pracę na drogach również 

przekażemy. Jeżeli chodzi o kapelmistrza, to w ubiegłym tygodniu był konkurs. 

Mamy nowego kapelmistrza, udało nam się to również wykonać, niestety wcześniej 

w związku z obostrzeniami, też no sens tego, aby był kapelmistrz, gdy orkiestra nie 

może grać wspólnie, byłby to wydatek niekoniecznie uzasadniony. Ale tutaj dużą 

pracę wykonywali instruktorzy, którzy online starali się te dzieci jak najdłużej 

utrzymać, również będzie mógł Pan poznać Pana kapelmistrza 27 w Synagodze. 

Wiem, że chce zrobić występ razem z instruktorami, aby jak najbardziej młodych 

adeptów zachęcić do wstąpienia w szeregi orkiestry i tutaj powiem szczerze 

wszystkich serdecznie również zapraszam zainteresowanych, którzy chcieliby 

w naszej orkiestrze grać. Wiem, że Pan nowy kapelmistrz ma bardzo ambitne plany, 

będzie chciał zrobić nabory w szkołach, spotkać się z dyrektorami, z nauczycielami 

muzyki, aby jak najbardziej ta forma działalności przy domu kultury w pełni na nowo 

rozkwitła. Więc również serdecznie Pana zapraszam 27, żeby mógł Pan 

z kapelmistrzem nowym porozmawiać. Co do wydatku na orkiestrę grającą na, 

bodajże na odpuście i Święcie Wojska Polskiego, znaczy to chyba pytanie będzie 

trzeba skierować do księdza proboszcza, bo z tego co wiem to ksiądz proboszcz był 

organizatorem tej imprezy. Ale żeby przekazać. Teraz tak, na pewno nie mam 

wszystkiego zanotowane, więc co pominąłem, to oczywiście odpowiemy również na 

piśmie. Jeżeli chodzi o zapytanie Pani radnej Polewanej i jeżeli chodzi o środki na 

finansowanie działalności szkoły, no niestety z przykrością powiem, że również 

w tym roku będziemy tych środków poszukiwać, już na etapie budżetu startowego 

mówiliśmy, że te środki będą nie wystarczające również kierowaliśmy pisma 

do dyrektorów, aby w miarę możliwości poszukali oszczędności we własnych 

budżetach, bo znają je najlepiej, no z tym że tak powiem, no nie do końca chyba się 

udało więc niestety, ale będziemy zmuszeni tych środków dodatkowych szukać, 

co do kwoty to też jeszcze na chwilę obecną liczymy i zobaczymy jak to będzie 

wyglądało. Co do remontu Szkoły Podstawowej Nr 2, no to wiadomo jest 
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to największa szkoła podstawowa w naszej gminie i tutaj też jak było mówione 

na etapie budżetu, bodajże wcześniej, jak najbardziej zgłaszaliśmy tę potrzebę 

również do projektów, żeby uzyskać dofinansowanie z Unii Europejskiej chociażby, 

bo no tutaj zakres i koszt będzie również ogromny z własnych środków, niestety, no 

będzie nam bardzo ciężko podźwignąć i budowę szkoły w Wierzchucinie 

jednocześnie remont Szkoły Podstawowej Nr 2. Więc jak najbardziej liczymy tutaj na 

środki zewnętrzne na termomodernizację, aby jak najbardziej również tę szkołę 

doprowadzić do takiego stanu do jakiego się należy. Jeżeli chodzi tutaj o wniosek 

radnego Guzińskiego i zwiększenie na walec, no to będziemy tutaj w tym temacie 

rozmawiać. Co do zmiany tonażu Dziedzinek- Mąkowarsko, to będziemy sprawdzać 

czy istnieje taka możliwość, jest to droga publiczna dopuszczona, zrobiona według 

projektu i jest tam też określone jaki tonaż ma się po tym poruszać, więc czy będzie 

taka możliwość to niestety będziemy musieli sprawdzić. Jeżeli chodzi o wniosek, 

bodajże, bądź interpelacja, bo pisałem jednocześnie, tutaj Pani przewodniczącej 

i hałas na drodze krajowej, no przekażemy również to pismo, wskażemy, zobaczymy 

co odpowie nam w tym temacie zarząd.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - To chyba interpelacja 

była bardziej tak? Co będzie przekazane, Proszę Państwa, ogólnie to jest tak.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - To był wniosek, 

interpelacja dotyczyła przejścia dla pieszych.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski No to jeżeli chodzi 

o przejście dla pieszych, no to mamy tu ciąg drogi wojewódzkiej, też się zwrócimy 

również tutaj z tym pytaniem do marszałka województwa jak on się będzie do tego 

zapatrywał. Było również jeszcze pytanie odnośnie przystanku. Szanowni Państwo, 

w tym roku wprowadziliśmy uchwałą ten przystanek, będziemy również zmieniać tam 

w tym elemencie organizację ruchu, w tym roku wymieniliśmy szereg wiat 

przystankowych rozbudowaliśmy również wiatę, w bodajże Bytkowicach. No nie 

jesteśmy w stanie w każdym miejscu w jednym czasie zrobić wszystkich możliwych 

przystanków. No są to spore wydatki i nieraz zajmuje to trochę czasu, ale mamy 

to na uwadze i w tym temacie jak najbardziej Pani przewodnicząca działamy.  
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Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję za tą 

informację, ale to nie chodziło o postawienie wiaty, ile o utworzenie samego 

przystanku, żeby dojeżdżał autobus szkolny i zabierał dzieci do szkoły.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Ten przystanek był 

wprowadzony uchwałą, bodajże już, o ile się nie mylę.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Ja powiem tak, 

sprawdzimy, bo, Pani przewodnicząca, przypominam sobie, dosłownie ostatnich 

kilka dni temu odnośnie tego przystanku, który Pani zabiegała dla dzieci, że 

podpisywałem, że będziemy to procedować może jeszcze do Pani to nie doszło, ale 

twierdzę, że jest pozytywnie to rozpatrzone.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Dobrze, to 

sprawdźcie to Panowie.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Jeżeli kogoś pominąłem, 

bądź, któreś z pytań pominąłem, a miała być odpowiedź, no to przepraszam.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Tak Panie radny?  

 

Radny Pan Piotr Mitera - Ja jeszcze złożyłem wniosek o wprowadzenie do budżetu 

zadania inwestycyjnego rozbudowa sieci wodociągowej w Gościeradzu i zapytanie 

o proces tworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w Koronowie i korzystając z okazji, 

że jestem już przy głosie. Panie burmistrzu, proszę o to, aby w przestrzeni publicznej 

używać określenia Centrum Kultury Synagoga, a nie Synagoga, bo może to rodzić 

jakieś obrazy uczuć religijnych.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Dziękuję. Jak najbardziej 

moim zamierzeniem na pewno nie jest obraza czyichkolwiek uczuć religijnych, 

używam określenia Synagoga jako określenia potocznego, gdyż to określenie 

funkcjonuje w użyciu mieszkańców i myślę, że jest to w tym momencie zrozumiałe, 

że chodzi o budynek, a nie tak naprawdę o świątynię, która niegdyś tam się mieściła. 
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Co do wniosku, to tak jak podobnie kieruje do Pana odpowiedź jaką kierowałem 

do Pani radnej Szymańskiej, że jak najbardziej będzie to podejrzewam jeden 

z kolejnych wniosków, które będą rozpatrywane na etapie tworzenia budżetu tutaj 

też, no może też wskaże tu chociażby tą zaległość, którą tutaj poruszył Pan radny 

Orliński, że mamy też również miejsca, w których ten wodociąg, no od lat jest gdzieś 

tam wypatrywany, go nie widać. My też robiliśmy takie podsumowanie, takie 

przeliczanie, to biorąc pod uwagę drogi, które budujemy wraz z nowymi sieciami 

i środki, które wydajemy na budowanie nowej infrastruktury wodno-kanalizacyjnej 

to też w tym roku mamy, bodajże tego kilka milionów. Nie jesteśmy też w stanie 

zbudować wszystkiego, no są gdzieś tam jak zaszłości, niewykonania, no wymaga 

to również troszkę czasu i pracy, więc no wszystko po kolei, ale za wniosek jak 

najbardziej dziękujemy. Będzie rozpatrywany przy etapie tworzenia budżetu, nad 

którym radni będą pracować.  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski - Jeżeli mogę w tym 

momencie się włączyć. Proszę Państwa, tak się składa, że byłem na pogrzebie 

byłego sołtysa Lucimia i przypominam sobie, on jeszcze 20 lat temu podnosił 

kwestię, że część Lucimia nie ma wodociągu. Była to żelazna kwestia i bardzo się 

cieszę, że udało nam się to wprowadzić, ale swoje to po prostu musiało odczekać, 

musiały się znaleźć środki i jeszcze się musiały, nie wiem czy poprostować, ale tam 

są przejścia ciągle przez torowisko Polskich Kolei Państwowych.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Czy to już wszystkie 

odpowiedzi Panowie?  

 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski - Tak jak mówiłem, jeżeli 

któregoś z pytań nie odpowiedzieliśmy, pominęliśmy, oczywiście odpowiemy 

na piśmie.  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Szanowni 

państwo, korzystając jeszcze z okazji zapraszam Państwa i wszystkich 

mieszkańców na uroczystość odsłonięcia tablicy pamiątkowej poświęconej Pamięci 

Żołnierzy 3 Batalionu 22 Pułku Piechoty z 9 Podlaskiej Dywizji Piechoty, którzy 

walczyli i polegli 2 września 1939 roku na przesmyku pomiędzy jeziorami Krzywe 
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i Piaseczno w Kadzionce sołectwo Lucim. Uroczystość odsłonięcia odbędzie się 

4 września to jest w następną sobotę o godzinie 11:30 w Lucimiu - Kadzionka. 

Samochodem należy kierować się na Ośrodek Wypoczynkowy "Belma". Szanowni 

Państwo w związku z wyczerpaniem.  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - Pani Przewodnicząca, można?  

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Bardzo proszę.  

 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński - W związku z tym, że nie otrzymałem na wiele 

pytań odpowiedzi, uzyskałem tylko informację, że będzie ta odpowiedź udzielona na 

piśmie, przypominam tylko o paragrafie 41 ustęp 4 naszego statutu. Natomiast 

myślę, że trudne pytania i takie, które być może mieszkańcy chcieliby usłyszeć 

od razu nie zostały ujęte, a przysłonięte swego rodzaju arogancją i bezczelnością. 

Więc myślę, że tutaj na następny raz bardzo bym prosił Panią przewodniczącą 

o reagowanie w odpowiednim momencie na takie zachowanie. Dziękuję serdecznie.  

 

24. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodnicząca obrad Pani Katarzyna Szulta – Romaniuk - Dziękuję. Szanowni 

Państwo w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam obrady XLIV Sesji 

Rady Miejskiej w Koronowie. Dziękuję, do widzenia.  

 

Sesja trwała od godz. 12:00 do godz. 16:06. 

Koronowo, 09 września 2021 r. 

 

Protokołowała    Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koronowie 

      /-/ Katarzyna Szulta - Romaniuk 

Magdalena Wanda-Joras                 

Inspektor Biura Rady      


